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V boskovické 
Panoramě se 
ztratilo Srdce

BOSKOVICE - Kulturní zařízení 
města Boskovice se přidalo k jiným 
volnočasovým organizacím a v při-
pravilo také pátrací hru pro děti a hra-
vé dospělé, ve které se nejenom luští 
různé tajenky, ale také se dozví něco 
z historie budov a staveb, ve kterých 
se před kovidovou nákazou pořádaly 
různé kulturní akce. 

Trasa vede od kina Panorama k bu-
dově sokolovny. Po splnění několika 
úkolů se účastníci akce přesunou ke 
Knihovně, která se nachází v budo-
vě bývalého Okresního úřadu. Cesta 
dál vede k „lidušce“ na jejíž střeše se 
nachází místní hvězdárna. Všechny 
úkoly jsou umístěny ve výši očí na 
vstupech nebo oknech. Od hvězdárny 
už čeká jen přesun ke skleníku a areá-
lu letního kina. 

Poslední úkol zájemce zavede na 
tajné místo, které není zaznamenáno 
na mapě, kde najdou ztracené srdce 
promítačky. K plnění úkolů je třeba 
jen papír a tužka. Hra potrvá do kon-
ce dubna nebo rozvolnění vládních 
omezení z důvodu kovidové nákazy. 

 (mš, zpr)

Mimořádné sněhové podmínky začátkem února umožnily boskovických turistům uskutečnit „malý sen“ projet Pustý 
a Suchý žleb na běžkách. Krásné vyjížďky za dodržování podmínek nouzového stavu se zúčastnilo dvanáct turistů a So-
kolů z Boskovic a Blanska.  Foto Jaroslav Oldřich
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MINERVA BOSKOVICE, a.s.,
výrobce průmyslových šicích strojů, 

hledá zaměstnance na volné pracovní pozice:

Brusič BB (bezhroté broušení)
Dvousměnný provoz | Vyučen ve strojírenském oboru

Seřizovač a obsluha CNC 
Třísměnný provoz | Vyučen ve strojírenském oboru | Praxe alespoň 2 roky

Dělník v lakovně – broušení, tmelení  
Dvousměnný provoz | Vyučen

Montážní dělník 
Pouze ranní směna | Vyučen | Manuální zručnost

Zámečník - mechanik
Pouze ranní směna | Vyučen | Manuální zručnost

Předpokládaný nástup dle dohody.
Bližší informace poskytneme při osobní návštěvě na personálním oddělení nebo na těchto kontaktech:  
Tel.: 516 494 158, e-mail: prichystalf@minerva-boskovice.com 

Svoji žádost se strukturovaným životopisem můžete zaslat na adresu:

   MINERVA BOSKOVICE, a.s. 
   Ing. František Přichystal 
   personální oddělení 
   Sokolská 1318/60
   680 01  Boskovice

Požadujeme:
 Zodpovědnost
 Samostatnost
 Ochotu učit se novým věcem

Nabízíme: 
 Zázemí tradičního zaměstnavatele v regionu
 Zajímavou a samostatnou práci 
        s odpovídajícím finančním ohodnocením
 Možnost seberealizace a vzdělávání
 Perspektivní zaměstnání
 Zaměstnanecké výhody:
 - týden dovolené navíc
 - závodní stravování
 - příspěvek na penzijní připojištění
 - mimořádné odměny
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Blanenští fotbalisté mají před jarní 
částí šestici nováčků

BLANSKO� -� Defenzívu� Blans-
ka� posílí� téměř� dvoumetrový� stoper�
Zbrojovky�Brno�Jakub�Černín.�Rodák�
z� Ladné� se� v� letošní� sezóně� zapojil�
do� pěti� duelů� FORTUNA:LIGY,� ve�
kterých� si� zapsal� do� statistik� jednu�
asistenci�a�žlutou�kartu.�V�uplynulém�
ročníku� působil� Černín� půl� sezóny� v�
dresu�druholigové�Líšně�a�půl�sezóny�
ve� Zbrojovce.� V� devíti� utkáních�
vstřelil� jeden� gól� a� na� jeden� nahrál.�
Premiérový�start�v�první�lize�si�odbyl�v�
dresu�Zbrojovky�proti�pražské�Spartě.�
V�blanenském�dresu�bude�hostovat�do�
konce�letošního�ročníku.�
Záložní� řady� obohatí� velešovický�

rodák� Marek� Mach,� který� od� svých�
osmi� let� hájil� barvy� brněnské� Zbrojo-
vky.�Rok� 2021� je� pro� něj� ve� znamení�
prvního� přestupu� v� kariéře.� Mach� v�
uplynulé� sezóně� nakoukl� do� prvního�
týmu,� ale� primárně� působil� v� rezervě�

jihomoravského� celku.� Tam� v� divizní�
soutěži� nasázel� v� devíti� duelech� pět�
branek.�Do�Blanska�se�stěhuje�na�trvalý�
přestup�s�možností�zpětného�odkupu.
Třetím�do�party�z�brněnské�Zbrojo-

vky�je�devatenáctiletý�forvard�Claude�
Lhotecký.� Odchovanec� Brna� se� v� le-
tošním� ročníku� F:L� poprvé� podíval�
na� prvoligová� kolbiště� a� připsal� si�
tak�první�minutky�v�nejvyšší� soutěži.�
Podobně�jako�Mach�působil�především�
v� rezervě� Brna,� kde� v� letošním� roce�
nastřílel� tři� branky.� Stejně� jako� jeho�
spoluhráč� Jakub�Černín�bude�v�Blan-
sku� hostovat� do� konce� soutěžního�
ročníku.
Patrně� nejzajímavějším� jménem,�

které�pro�jaro�posílí�Blansko,�je�Tomáš�
Kepl.�Dvacetiletý� forvard�přichází�na�
hostování�z�prvoligové�Viktorie�Plzeň.�
V�jejím�mládežnickém�dresu�nastoupil�
i� do� UEFA� Youth� League,� kde� zaz-

namenal� tři� branky� (jednu�do� sítě�AS�
Řím,�dvě�do�sítě�CSKA�Moskva).�V�té�
samé� sezóně� (2018/2019)�navíc�nasál�
z� lavičky� i� atmosféru� Evropské� ligy,�
konkrétně� se� jednalo� o� dvojzápas� s�
Dinamem� Záhřeb.� Poslední� dva� roky�
trávil� především� ve� třetí� nejvyšší�
soutěži.� Jednou� nastoupil� i� do� F:NL.�
Letošní�sezónu�zahájil�v�dresu�rezervy�
Viktorie� a� v� osmi� duelech� si� připsal�
jednu�branku.�Ve�své�kariéře�se�něko-
likrát�objevil�v�mládežnické�reprezent-
aci�a�zahrál�si�i�na�Mistrovství�Evropy�
hráčů�do�devatenácti�let.
Brankoviště� Blanska� vyztuží� třiad-

vacetiletý� gólman� se� zkušeností� jak�
z� první,� tak� druhé� ligy� -� František�
Chmiel.� Ten� se� do� Blanska� přesou-
vá� z� ostravského�Baníku,� kde� zahájil�
zimní� přípravu.� Majitel� sedmi� startů�
v� nejvyšší� soutěži� by� měl� zvýšit�
konkurenci� na� postu� brankáře.� Ch-

miel�v�minulých�letech�hájil�kupříkla-
du� branku� druholigového� Třince,�
třetiligové� Odry� Petřkovice.� Rodák� z�
Českého�Těšína� bude� v�Blansku�hos-
tovat�do�konce�sezóny.
Prozatím�poslední�posilou�je�Kablan�

Davy� Ngoma,� pětadvacetiletý� křídel-
ník� původem� z� Francie� pronikl� do�
fotbalového� světa� ve� svém� rodišti� a�
zkoušel�fotbalové�štěstí�v�nižších�fran-
couzských� soutěžích.� Teď� se� pokusí�
prorazit� do� profesionálního� fotbalu� v�
dresu�Blanska.
„Ode� všech� zimních� posil� si� sli-

bujeme� zkvalitnění� kádru� a� zejména�
zvýšení� konkurence� na� jednotlivých�
postech.�Věříme,� že� se� nám� společně�
povede� prodat� naši� kvalitu� a� zaz-
namenat� na� jaře� herní� i� výsledkový�
úspěch,“�komentuje�příchody�do�kádru�
tiskový�mluvčí�klubu.�

 Kryštof Severa

Příprava stavby silnice 43 pokračuje
REGION� -� I� když� pandemická�

situace�nedovoluje�osobní�návštěvy�
a� větší� setkávání,� senátorka� Ja-
romíra� Vítková� nenechává� kolem�
silnice� 43� nic� náhodě� a� jedná� dál.�
Pokud�to�nelze�osobně,�jedná�v�této�
věci�on-line.
„Nejprve�jsme�měli�v�lednu�jednání�

online� k� aktualizaci� Technicko-eko-
nomické� studie� I/43� Svitávka-Staré�
Město,�které�dalo� impuls,�že� jsem�se�
rozhodla� oslovit� přímo� ministra� do-
pravy.� Jednala� jsem�začátkem�února,�
a� to�nejen� s�ministrem�dopravy�Kar-
lem� Havlíčkem,� ale� i� s� generálním�
ředitelem� ŘSD� ČR� Radkem�Mátlem�
a� ředitelem�odboru�strategie�MD�ČR�
Luďkem� Sosnou.�Apelovala� jsem� na�
pana� ministra,� jak� moc� je� pro� nás�
silnice� S(D)43� důležitá� a� potřebná.�
Ministr�přislíbil�podporu�v�urychlení�
některých� kroků.� Následovalo� jed-
nání�v�kanceláři�PK-Ossendorf�(zpra-
covatel� projektové� dokumentace)� a�
následují� postupně� jednotlivé� schůz-
ky�v�dotčených�obcích.�První�jednání�
se� uskutečnilo� se� zástupci� obcí� Lys-
ice,� Bořitov� a� Drnovice.� Byl� před-

ložen�konkrétní�rozsah�stavby�silnice�
43,�jeho�dopad�a�vztahy�na�dopravní,�
technickou� a� další� �infrastrukturu�
v� katastrech.� Současně� byla� před-
stavena� kompenzační� opatření.� Jed-

ná� se� o� polní� cesty,� které� zajišťují�
přístup� na� pozemky,� jejich� doplnění�
a� náhrada� za� zrušené.� Dále� výsadba�
nových� stromů� za� pokácené,� vznik�
nových� vodních� prvků,� úprava� koryt�

některých� vodotečí� s� cílem� vytvořit�
biocentra� a� biokoridory.� Na� všech�
setkáních� byla� několikahodinová�
diskuze� a� bude� následovat� v� jed-
notlivých� obcích.� Jednání� se� v� rám-
ci� mých� časových� možností� ráda�
zúčastňuji,� abych� mohla� popřípadě�
obcím�pomoci.�Projektanti� i�zástupci�
investora� hledají� pro� obce� optimální�
řešení,�která�mohou�i�zlepšit�stávající�
stav� životního� prostředí.� Uvedená�
jednání� probíhají� souběžně� s� jed-
náním� centrální� komise�Ministerstva�
dopravy.�V�úseku�Bořitov-Svitávka�se�
letos�budou�dokončovat�práce�pro�in-
ženýrskou�činnost�a�dále�se�bude�řešit�
územní� řízení.� Co� se� týče� jižní� části�
a� okolí� Brna� –� zde� byla� přislíbena�
vstřícnost� v� nadstandardním� řešení,�
aby� to� co� nejméně� negativně� dopad-
lo� na� občany,� což� znamená� varianty�
tunelů,� podzemního� vedení� dané� sil-
nice,� protihluková�opatření� a� podob-
ně.�Harmonogram�prací�se�naplňuje�a�
možná� se� i� urychlí.�To� bych� si� přála�
stejně� jako� všichni,� kdo� jezdíme� po�
I/43,“�sdělila�senátorka�Jaromíra�Vít-
ková.�� Barbora Palánová

Senátoři diskutovali o Národní sportovní agentuře
REGION -�Senátory�zajímá�aktuál-

ní� situace� v� Národní� sportovní� agen-
tuře.�„Vzhledem�k�tomu,�že�se�v�pos-
lední� době� objevují� informace,� které�
nás� znepokojily,� dala� jsem�podnět� na�
svolání�Podvýboru�pro�sport�v�Senátu,�
abychom� se� mohli� předsedy� Národ-
ní� sportovní� agentury� přímo� zeptat�
na� vysvětlení� například� toho,� proč�
si� agentura� najímá� firmu� na� kontrolu�
dotací�nebo�proč�jsou�kráceny�klubům�
dotace,� když� v� Programech� Covid�
bylo�vyčerpáno�necelých�200�milionů�
z�celkové�alokace�1�miliardy,“�sděluje�
senátorka�Vítková
Podvýbor�pro�sport�se�sešel�v�Senátu�

16.�2.�2021,�kde�byl�přítomen�předse-
da�Národní� sportovní� agentury�Milan�
Hnilička.

„Senát� v� roce� 2019� odmítl� zřízení�
Národní� sportovní� agentury,� vadilo�
nám� právě� to,� že� předseda� má� velké�
kompetence.�Byli�jsme�sněmovnou�pře-
hlasováni�a�dnes�vidím,�jak�velký�je�to�
problém.�Agentura� si� najímá�firmu� na�
kontrolu�dotací�a�není�jasné�personální�
obsazení� zaměstnanců� a� kdo� co� dělá.�
Navrhla� jsem� usnesení,� kde� žádáme�
o� předložení� výroční� zprávy� a� účetní�
závěrky�za�rok�2020�a�přehled�veškeré�
činnosti� agentury,� kterou� vykonává,�
dále�předložení�návrhu�rozpočtu�na�rok�
2021.�Opakovaně�požadujeme�zpraco-
vat� a� schválit� pravidla� pro� amatérské�
sportování,�a�to�jak�ve�venkovních,�tak�i�
vnitřních�sportovištích�v�době�covidové�
krize,“�sdělila�senátorka�Vítková.�

 Barbora Palánová

Jaromíra Vítková: Zahrádkáři chtějí svůj zákon
REGION� -� Na� Výboru� pro�

vzdělávání,� vědu,� kulturu,� lidská� prá-
va�a�petice�v�Senátu�byla�představena�
Petice� pro� přijetí� Zákona� o� podpoře�
zahrádkářské� činnosti� (Zahrádkářský�
zákon).�Pod�petici�se�podepsalo�celkem�
23�216�občanů.�Veřejné�slyšení�k�petici�
proběhlo�15.�2.�2021�v�Senátu.
„Petice� mi� byla� přidělena� ke�

zpravodajování� v� rámci� školského�
výboru.� Začátkem� ledna� jsem� měla�
jednání� se� zástupci� Základní� organi-
zace� ČZS� Boskovice,� kde� jsme� hov-

ořili� o� petici� i� o� samotném� návrhu�
zahrádkářského� zákona.� Petice� má�
více� jak� 10� 000� podpisů,� proto� její�
projednání� bude� zařazeno� na� plénum�
Senátu.� Historie� zahrádkaření� sahá� až�
do� roku� 1917,� kdy� byl� založen� první�
svaz� a� aktivita� zahrádkaření� přetrvala�
až� dodnes.� V� době� socialismu� se� sta-
lo� zahrádkaření� fenoménem� a� lidé� se�
sdružovali� do� svazu,� nejen� aby� si� vy-
plnili� volný�čas,� ale� také�aby� se� záso-
bili,� protože� ovoce� a� zelenina� nebyla�
k� dostání� tak� jako� dnes.� Následně� se�

objevovaly�problémy�s�pozemky,�které�
byly� v�minulosti� zabírány,� stejně� jako�
pozemky� do� družstev.� To� se� již� dnes�
neděje,“�sděluje�senátorka�Vítková.
Na�veřejném�slyšení�petici�představil�

předseda� Českého� zahrádkářského�
svazu�Stanislav�Kozlík�a�člen�petičního�
výboru� Pavel� Rus.� Dále� vystoupil�
zástupce�předkladatelů�zákona�poslan-
ec�Adam�Kalous,� zástupce�Ministerst-
va�zemědělství,�Ministerstva�životního�
prostředí,�Svazu�měst�a�obcí�ČR,�Stát-
ního� pozemkového� úřadu� a� odborní-

ci� z�Akademie� věd.� Zahrádkaření� má�
velkou� historii� a� také� velkou� oblibu,�
více� než� 38� %� občanů� uvádí� zahrád-
kaření� jako� svoji� zájmovou� činnost,� a�
to�nejen�na�vesnicích,�ale� také�ve�vel-
koměstech.
Projednání� petice� bude� zařazeno�

pravděpodobně� na� březnové� zasedání�
Senátu.� Senátorka� Jaromíra� Vítková�
bude� současně� zpravodajkou� samot-
ného�Zahrádkářského� zákona� ve� Stálé�
komisi�Senátu�pro�rozvoj�venkova.�

 Barbora Palánová

Tomáš Machálek 
hráčem Blanska

BLANSKO� -� Kádr� Blanska� se� rozšířil� o� další�
zimní� posilu.� Z� nedalekého� Brna,� konkrétně� z�
Líšně,� se� do� dresu� nováčka� druhé� ligy� stěhuje�
třicetiletý� útočník� Tomáš� Machálek.� Autor� pěti�
loňských�branek�trénuje�s�Blanskem�už�dva�týdny�a�
klub�již�dotáhl�veškeré�administrativní�záležitosti.

Tomáš�Machálek�je�členem�fotbalové�rodiny.�Jeho�
otcem�je�Miloslav�Machálek,�jenž�ještě�na�podzim�
vedl�prvoligovou�Zbrojovku�Brno,�se�kterou�v�létě�
vybojoval�postup.�Jeho�bratr,�Jan�Machálek,�je�zase�
profesionálním�rozhodčím,�který�rozhoduje�utkání�
na�prvoligových�trávnících.
Posledních� pět� sezón� oblékal� vytáhlý� útočník�

barvy�brněnské�Líšně,�se�kterou�zažil�nejpovedeně-
jší� roky�kariéry,�včetně�postupu�do�druhé�nejvyšší�
soutěže.� Předtím� oblékal� dres� Opavy,� kde� získal�

první�druholigové�zkušenosti.�Právě�v�dresu�Opavy�
se�dočkal�i�první�branky�ve�druhé�lize.
V�podzimní� části� letošní�F:NL� si� v� dresu�Líšně�

připsal� 13� startů,� ve� kterých� nasbíral� dvě� gólové�
asistence� a� dvě� žluté� karty.�Nutno� podotknout,� že�
během� 13� zápasů� odehrál� průměrně� necelých� 40�
minut.�Větší�porci�dostával�v�předchozím�ročníku,�
kdy� odehrál� 30� duelů,� ve� kterých� se� prosadil� pět-
krát.�Nyní�bude�oblékat�blanenské�barvy.�

 Kryštof Severa

Posilou Blanska se stává také Martin Vlachovský
BLANSKO� -�První�zimní�posilou�Blans-

ka� se� stal� ofenzivní� středopolař� Martin�
Vlachovský,� který� bude� v� jihomoravském�
celku� hostovat� z� prvoligové�Karviné.�Dva-
cetiletý�hráč�přichází�na�hostování�do�konce�
soutěžního�ročníku.
Dvacetiletý� útočný� univerzál� rozšíří�

ofenzivní� fázi� blanenských� fotbalistů.�
�Odchovanec� karvinského� fotbalu� působil� na�
podzim�převážně�v�béčku�moravskoslezského�
celku,�kde�v�divizi�F�nasázel�šest�branek�v�de-
seti�utkáních�a�vysloužil�si�i�premiéru�v�áčku�
a�krátkou�minutáž�ve�FORTUNA:LIZE.
„S� agentem� jsme� usilovali� o� hostování�

ve� druhé� lize.� Po� prvním� týdnu� v� Karviné�
mi� volal� agent� a� po� víkendu� jsem� se� hlásil�
v�Blansku�na�zkoušku.�Jsem�nadšený,�že�to�
dobře�dopadlo,“�objasňuje�svůj�transfer�Vla-
chovský.
Vlachovského� určitě� může� těšit,� že�

problémem� Blanska� bylo� na� jaře� zejména�
střílení� branek,� tedy� jeho� silná� stránka.�
„Věřím,� že� se�mi� v� novém� působišti� bude�
dařit.� Udělám� vše� pro� to,� abych� pomohl�
týmu� dávat� více� branek� a� také� hrát� atrak-
tivní� fotbal,“� dodává� první� zimní� posila�
Blanska.� Kryštof Severa
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Soukromá řádková inzerce je

ZDARMA s výjimkou inzerátů realitního 

charakteru.

Znění inzerátu a počet opakování 

posílejte na e-mail 

radim@bbnsro.info.

Kontakt na inzerci:
telefon: 

774 408 399
e-mail: 

j.oldrich@centrum.cz

www.zrcadlo.net
Zrcadlo Blanenska a Boskovicka, zpravodajský magazín okresu Blansko. Vydavatel BBN s. r. o., Sokolská 13, 680 01 Boskovice, IČ: 
277 12 770, evidenční číslo MK ČR E 17 259. Redakce: Radim Hruška (777 967 332, radim@bbnsro.info). Inzerce: 774 408 399, j.ol-
drich@centrum.cz. Adresa redakce: Sokolská 13, 680 01 Boskovice, e-mail: radim@bbnsro.info. Tiskne: VLTAVA LABE MEDIA a.s. 
Tiskárna Novotisk Olomouc. Nevyžádané materiály se nevracejí. Za pravdivost údajů v inzerci odpovídá autor. Materiály označené jako PI 
jsou placenou inzercí. Dopisy čtenářů nevyjadřují stanovisko redakce. 

ŘÁDKOVÁ 
INZERCE
• Koupím tovární malotraktor české 

nebo slovenské výroby Vari/Tera/
Agzat, MT, TK atd. Může být i 
poškozený. Nabídněte prosím, 
děkuji.  Tel.: 731 487 850

• Prodám brambory krmné 3,- Kč/
kg.  Tel.: 721 015 273

• Prodám kvalitní jablka na 
uskladnění nebo pasterizovaný 
mošt. Bližší informace na 

tel.: 603 945 673

• Z pozůstalosti po letcích, vojácích, 
partyzánech, četnících, vysokých 
funkcionářích apod. koupím vyz-
namenání, odznaky, průkazy, 
foto, písemnosti, části uniforem 
apod. Stačí SMS, zavolám.
 Tel.: 608 420 808

Tříkrálové koledování vyneslo více 
než milion a půl korun

REGION - Na začátku letošního 
roku se konala Tříkrálová sbírka, kte-
rou pořádá Charita ČR. 

V Charitě Blansko lidé ve sbírce 
darovali 1 233 346 korun přímo do 
tříkrálových kasiček v obcích a ak-
tuální částku 365 051 korun online. 
Celkový průběžný výsledek Tříkrá-
lové sbírky na Blanensku, který se 
může ještě zvýšit online platbami, je 
1 598 397 korun.

„Významnou část výtěžku Tříkrá-
lové sbírky věnujeme Mobilnímu 
hospici svatého Martina, abychom 
mohli dále rozvíjet hospicovou péči 
po celém okrese Blansko. Dále plá-
nujeme za prostředky z Tříkrálové 
sbírky pomoci seniorům a zdravotně 
postiženým, rodinám s dětmi v nouzi 
a podpořit Charitní záchrannou síť – 
pomoc těm nejpotřebnějším v regionu 
ve spolupráci s farnostmi, městy a ob-
cemi,“ uvedl ředitel Oblastní charity 
Blansko Pavel Kolmačka.

V letošním roce kvůli epidemické 
situaci nemohli koledníci lidem na-

psat na dveře tříkrálové požehnání 
domu K+M+B+2021 přímo. Proto 
se v charitě pokusili přinést koledu 
online přes webové stránky www.
blansko.charita.cz a Facebooku cha-
ritablansko a zároveň do vesnic či 
měst poskytnout křídy k napsání po-
žehnání.

„Pokud jste nestihli přispět do tří-
králové kasičky přímo, můžete i na-
dále poslat svůj příspěvek přes ban-
kovní účet na www.blansko.charita.
cz/trikralovasbirka2021. Děkujeme 
za vaši důvěru a podporu! Děkujeme 
vám za to, že jste v současné složité 
situaci nenechali tříkrálovou tradici 
padnout!,“ doplnil ředitel Pavel Kol-
mačka.

Velké díky také patří tříkrálovým 
asistentům, koledníkům za roznos le-
táků, obcím, řetězci prodejen COOP 
a dalším prodejnám za umístěním po-
kladniček, farnostem a všem, kteří se 
na sbírce jakkoliv podíleli. 

Radim Hruška
Foto Charita Blansko

Chcete být SKLADNÍKEM / 
ŘIDIČEM ve firmě, která roste, 
je stabilní a zaměstnanci mají 
mzdu na svém účtu vždy včas?

Česká firma AGROAD s 25 
letou tradicí se sídlem v Kuřimi, 
hledá právě Vás.

Zabýváme se prodejem náhrad-
ních dílů na traktory a zeměděl-
skou techniku.

Řidič pro rozvoz zboží ČR, 
SK, PL.

Požadavky:
- spolehlivost, zodpovědnost, 

pečlivost
- aktivní řidič a držitel řidičské-

ho oprávnění skupiny B, praxe s 
řízením

- znalost náhradních dílů a pra-
xe s VZV výhodou

- aktivní přístup k práci
Nabízíme:
- hlavní pracovní poměr
-jednosměnná pracovní doba
- pravidelnou mzdu, diety
- firemní benefity
-měsíční prémie
- 13.plat
-věrnostní odměna
-náborový příspěvek 10.000kč
Své životopisy zasílejte na bal-

drmanova@agroad.cz

AUTODOPRAVA &

ODVOZ A DOVOZ MATERIÁLU
KONTEJNEROVÁ DOPRAVA
VÝKOPOVÉ PRÁCE
TERÉNNÍ ÚPRAVY

ZEMNÍ PRÁCE

702 641 128
732 870 860

KONTAKT NA 
INZERCI
telefon: 

774 408 399

MAS Boskovicko PLUS připravuje novou 
Strategii! 
Tento dokument pomůže určit, jakým směrem se bude vyvíjet finanční podpora z fondů EU 
v následujících letech 2021-2027 za pomocí Místní akční skupiny Boskovicko PLUS v širším regionu 
Boskovicka (Boskovicko, Lomnicko, Kunštátsko-Lysicko, Olešnicko, region Svitava a obec Brťov-
Jeneč).  

Každý z Vás má právo se k přípravě dokumentu vyjádřit. 
 

Pomozte našemu regionu vyjádřením svých potřeb… 
 

Vážení občané, 
VYPLŇTE prosím dotazník a VYHRAJTE… 

- pokud budete chtít, můžete být jeden z vylosovaných šťastlivců  
a vyhrát některou z věcných cen 

 
 

Vážení podnikatelé a zástupci neziskovek 
VYPLŇTE prosím relevantní dotazník 

a vyjádřete Váš názor 

 

DOTAZNÍKY VYPLNÍTE ONLINE NA WEBU: 
WWW.MASBOSKOVICKOPLUS.CZ 

(Realizace Strategie – Strategie 2021-2027 – Dotazník SCLLD) 
 
 

Prosíme o vyplnění nejpozději do 15. března 2021. 
 

Za Váš čas a vyplnění Vám děkují pracovníci kanceláře MAS Boskovicko PLUS 
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Gatemě se v Rakousku daří. Pod 
hlavičkou Katema Tec

Víme, jak bojovat proti suchu – 
publikace poradí hlavně starostům

BOSKOVICE�-�Gatema�PCB,�kte-
rá� patří� mezi� nejrychlejší� a� � zároveň�
dynamicky�se�rozvíjející�evropské�vý-
robce�desek�plošných�spojů,�pokračuje�
v�posilování�pozic�v�německy�mluví-
cích�zemích.�
Po�loňské�akvizici�známého�němec-

kého� Kubatroniku,� který� se� dlouhá�
léta� specializuje� na� výrobu� sofistiko-
vaných� desek� pro� letectví,� armádu� či�
medicínské�obory,�hlásí�úspěch�také�v�
Rakousku.�
Tam�působí�pod�hlavičkou�obchod-

ní� pobočky� Katema� Tec,� která� byla�
založena� ve� spolupráci� se� zkušeným�
manažerem�Andreasem�Kaderem,�kte-
rý�je�také�ředitelem�společnosti.
„Před�třemi�lety�jsme�si�předsevzali,�

že� do� roku� 2025� budeme� patřit� mezi�
evropské� leadery� v� oblasti� výroby�
desek� plošných� spojů.� To� by� logicky�
nebylo� možné,� pokud� bychom� neby-
li� silní� v� německy�mluvících� zemích,�
které� udávají� tempo� výroby� v� celé�
Evropě.� Proto� hledáme� prostor� pro�
akvizice� či� strategická� partnerství.�
V� Německu� jsme� šli� cestou� akvizice�
Kubatroniku,� respektovaného� hráče� s�
více�než�čtyřicetiletou�historií.�V�Ra-
kousku�jsme�pro�změnu�našli�Andrea-
se�Kadera,�výraznou�osobnost,�jež�má�

bohaté�kontakty�a�zkušenosti�v�oboru�
PCB,�a�společně�jsme�založili�Katema�
Tec� GmbH.� První� měsíce� spolupráce�
ukazují,�že�jsme�zvolili�správně,“�říká�
Zdeněk�Cápal,�ředitel�společnosti�Ga-
tema� PCB.� Společnosti,� jež� spadá� do�
holdingu� Gatema� se� sídlem� v� České�
republice� a� více�než�dvěma� stovkami�
zaměstnanců.�
„Gatema�mě�přesvědčila�svým�záze-

mím�a�také�portfoliem�desek,�které�je�
schopna�v�mimořádné�kvalitě�a�mimo-
řádném� čase� dodávat� svým� zákazní-
kům.�Líbí�se�mi�také�přístup�majitelů,�
kteří� neustále� investují� do� výroby� a�
vývoje,�a�přitom�se�snaží�zůstat�maxi-
málně� lidští� a� vstřícní� k� zákazníkům.�
To� jsou� dobré� podmínky,� o� které� je�
možné� se� opřít.� Naší� unikátní� výho-
dou�je�pak,�že�dokážeme�desky�v�pří-

padě�potřeby�dodat� i� během� jediného�
dne,“� doplňuje�Andreas� Kader,� který�
od�června�loňského�roku�2020�zastává�
pozici�CEO�společnosti�Katema�Tec.
„Pro�partnerství�jsem�si�vybral�spo-

lečnost� Gatema,� protože� ji� znám� již�
mnoho� let� jako�dodavatele,�který�spl-
ňuje� požadavky� na� nejlepší� kvalitu,�
servis� a� spolehlivost� dodávek,� jenž�
jsem� hledal.� Líbí� se� mi� také� přístup�
majitelů,� kteří� neustále� investují� do�
výroby�a�vývoje,�a�přitom�se�snaží�zů-
stat�maximálně� lidští� a� vstřícní� k� zá-
kazníkům.�To�jsou�dobré�podmínky,�o�
které�je�možné�se�opřít.��Naší�jedineč-
nou�výhodou�je,�že�můžeme�dodat�jak�
vzorky�DPS� za� jediný� den,� tak� velké�
objemy,“� dodal�Andreas�Kader,� který�
od� června� loňského� roku� zastává� po-
zici� generálního� ředitele� společnosti�
Katema�Tec.
„Náš� cíl� se� nemění.� Loňský� rok�

jsme� nejen� přežili,� ale� znovu� jsme�
v� něm�posílili.�Nejprve� tím,� že� se� na�
nás�díky�výpadku�Číny�zkraje�roku�ob-
rátila�celá�řada�evropských�firem�a�už�
u�nás�zůstala.�Ale�také�proto,�že�jsme�
dokončili� interní� procesy� a� posunuli�
celé�naše�portfolio�více�ke�složitým�a�
vícevrstvým�deskám,“�uzavírá�Zdeněk�
Cápal.�� Radim Hruška, zpr

REGION�-�Protierozní�opatření,�vět-
rolamy,�biocentra,�hospodaření�se�sráž-
kami,�mokřady�-�desítky�projektů�z�jihu�
Moravy�a�ostatních�regionů,�rozhovory�
se� starosty,� typy� a� inspiraci� obsahuje�
publikace� s�výmluvným�názvem�Voda�
v� krajině� 2021.� Útlá� knížečka,� kterou�
v� těchto� dnech� vydal� Jihomoravský�
kraj,� informuje� přehledně� o� možnos-
tech,�jak�postupovat�proti�suchu.
Publikace�je�určená�především�před-

stavitelům� měst,� obcí,� spolků,� škol�
nebo� místních� akčních� skupin.� Jsou�
v�ní� rozepsané�možnosti� letošního�do-
tačního� programu� kraje� na� podporu�
boje�proti�suchu,�následné�péče�o�zeleň�
a�zadržování�vody�v�krajině.�Na�ten�kraj�
letos�vyčlenil�20�milionů�korun.
Jihomoravský�kraj�dlouhodobě�patří�

mezi�ty�regiony,�které�jsou�změnou�kli-
matu�a�postupujícím�suchem�ohroženy�
nejvíce.�A�to�i�přes�současné�na�srážky�
nadprůměrné�období.
„V� boji� proti� suchu� jsme� všichni�

v� první� linii.� Starostové� a� starostky,�
hejtmani,� zemědělci,� vlastníci� půdy� a�
mnozí� další.� Je� na� nás,� jakou� krajinu�

předáme� dalším� generacím.� I� proto�
jsme�i�v�těchto�ekonomicky�těžkých�do-
bách�nesáhli�ke�škrtům�v�oblasti�podpo-
ry�boje�proti�suchu�a�přicházíme�s�do-
tačním� programem,� který� má� jedinou�
ambici.� Inspirovat� všechny� starosty� a�
starostky,� aby� se� do� boje� proti� suchu�

zapojili�i�další�z�nich,“�řekl�k�publikaci�
hejtman�Jan�Grolich.
Jeho� 1.� náměstek� Lukáš�Dubec� po-

važuje� uvedený� dotační� program� za�
jeden�z�nejdůležitějších,�které�má�kraj�
k�dispozici.
„Z� celkové� částky� 20� milionů� je�

v� něm�vyčleněno� 12�milionů� na� zadr-
žení�vody�v�krajině.�Na�podporu�péče�o�
zeleň�putují�tři�miliony�a�čtyři�miliony�
jsou�určeny�na�projektovou�dokumen-
taci� těchto� aktivit.�A� milionem� korun�
chceme� podpořit� vznik� koncepčních�
dokumentů,“� hovoří� o� podrobnostech�
Lukáš�Dubec.��
Podpora�přípravy�koncepčních�doku-

mentů�v�boji�proti�suchu�je�v�dotačním�
programu�novým�prvkem.
„Chceme�obce�povzbudit�v�tom,�aby�

se�pustily�do�komplexnějšího�uvažová-
ní.�Cílem�je,�aby�pro�obec�existoval�do-
kument,�který�nachystá�možná�opatření�
v�boji�proti�suchu�a�změnám�klimatu�na�
daném� území� například� na� deset� let,“�
vysvětluje� záměr� náměstek� hejtmana�
Jan�Zámečník.�
Publikace�bude�kraj�posílat�zejména�

obecním�úřadům,�a� to�v� tištěné� i�digi-
tální�formě.�V�příloze�najdete�právě�di-
gitální�verzi,�stejně�jako�fotky�vytištěné�
publikace.

Publikaci ke stažení najdete na 
webu Zrcadla - www.zrcadlo.net. 

 Radim Hruška, foto JmK

Cesta z krize – v Jihomoravském kraji do konce 
srpna naočkujeme 70 % obyvatel

Knihy z blanenské knihovny je nyní možné 
vyzvedávat ve výdejovém boxu

REGION� -� Radní� Jihomoravské-
ho�kraje� schválili� důležitý�dokument�
Strategie� očkování,� který� podrobně�
představuje� vývoj� očkování� v� násle-
dujících�měsících.�
Vyplývá� z� něj,� že� požadovanou�

sedmdesátiprocentní� většinu� jihomo-
ravské� populace� nad� patnáct� let� bu-
dou� schopní� zdravotníci� naočkovat�
do� konce� prázdnin,� pokud� nedojde�
k�zásadní�změně�v�počtu�distribuova-
ných�vakcín.�
„Jsme�schopní�naočkovat�až�18� ti-

síc�lidí�za�den.�A�to�nepočítáme�ještě�

firmy,�soukromý�sektor�a�neziskovky,�
které�se�v�průběhu�zapojí�taky,“�uvedl�
hejtman�Jan�Grolich.�
Strategii� vypracoval� a� představil�

krajský� koordinátor� pro� očkování�
Lukáš� Homola.� V� dokumentu� uvádí�
i� přesné�počty�vakcín�v� jednotlivých�
měsících,�vychází�z� informací�o�plá-
novaných�dodávkách.�A�počítá�i�s�pří-
padnými� krátkodobějšími� výpadky�
v�distribuci.�
„Náš� cíl� je� velmi� reálný.� Pokud�

přijdou� vakcíny,� se� kterými� teď� po-
čítáme,� tak� se� to� dá� stihnout.� Strate-

gie� počítá� se� 4� pilíři� –� nemocnicemi�
a� mobilními� týmy,� velkokapacitními�
centry,� praktickými� lékaři� a� soukro-
mým�a�neziskovým�sektorem,“�před-
stavil�strategii�doktor�Homola.�
Velkokapacitní� očkovací� centra� se�

otevřela�ve�Znojmě,�Břeclavi,�Hodo-
níně,�Blansku�a�Kyjově� (ve�Vyškově�
se� zatím� bude� očkovat� v� prostorách�
nemocnice),�a�to�od�1.�března.�Ve�stej-
ný�čas�se�konečně�do�očkování�zapojí�
i�praktičtí�lékaři�a�dál�se�bude�očkovat�
i�v�nemocnicích�a�v�největším�očko-
vacím�centru�v�kraji�–�na�Brněnském�

Výstavišti.�Kraj�počítá� i� s� tím,�že�ne�
všichni� se� z� počátku�budou� chtít� ne-
chat�očkovat.�
„Rozhodli� jsme� taky,� že�zanedlou-

ho�uděláme�plošnou�propagační�kam-
paň,�chceme�přesvědčit�lidi,�že�očko-
vání�má�smysl.�Zatím�to�totiž�vypadá,�
že�stát�žádnou�takovou�kampaň�dělat�
nehodlá,�“�dodal�hejtman�Jan�Grolich.�
70�%�obyvatel� nad� 15� let� předsta-

vuje�v�Jihomoravském�kraji�770�tisíc�
lidí�(vč.�10�%�tzv.�„přespolních).�Do-
stanou� dohromady� 1� 540� 000� dávek�
vakcín.�� (zpr)

BLANSKO� -� Blanenská� městská�
knihovna� zavedla� novou� službu� pro�
čtenáře.� Ti� si� mohou� od� pondělí� 22.�
února� 2021� vyzvednout� objednané�
knihy,� časopisy,� CD� nebo� hry� ve� vý-
dejovém�boxu�kdykoliv�se�jim�zachce.�
Omezení�nově�nejsou�otevírací�dobou�
knihovny.
„Službu�jsme�zavedli�s�ohledem�na�

aktuální� epidemiologická� opatření� a�
také�s�ohledem�na�narůstající�potřebu�
čtenářů�efektivně�využívat�svůj�volný�
čas.�Snažíme�se�vyjít�vstříc�všem,�kte-
ří� se� nechtějí� vázat� na�otevírací� dobu�
knihovny,�anebo�chtějí�být�maximálně�
bezkontaktní,“� vysvětlil� ředitel� bla-
nenské�knihovny�Lukáš�Dlapa.
Pro�využití�služby�„Knihu�do�boxu“�

se�stačí�přihlásit�do�čtenářského�konta�
a�vybrat� si�konkrétní�knihy�nebo�hry.�
Knihovníci� pak� všechny� objednané�
tituly�nachystají�a�vloží�je�do�výdejo-
vého� boxu,� který� se� nachází� na� Rož-
mitálově�ulici,�vedle�prodejny�Albert.�
Následně� dorazí� čtenáři� notifikační�
SMS�a�e-mail�s�unikátním�kódem,�po-
mocí� kterého� je�možné� objednávku� z�

boxu�vyzvednout.�Na�vyzvednutí�mají�
čtenáři� přibližně� 48� hodin.� Nejzazší�
termín� pro� vyzvednutí� je� uvedený� v�
textu�e-mailu.�
„Externí�box�umístěný�mimo�prostor�

knihovny� je� přístupný� bez� omezení�
sedm� dní� v� týdnu� čtyřiadvacet� hodin�
denně,“�uvedl�Lukáš�Dlapa.
Městská� knihovna� v� Blansku� fun-

guje� od� rozvolnění� z�minulého� týdne�
pomocí� výdejního� okénka.� Po� dobu�
fungování� knihovny� v� tomto� režimu�
je� služba� knihy� do� boxu� zpoplatněna�
paušální� částkou�30�korun� za�uložení�
objednaných�knih.�Částka�bude�přičte-
na�na�čtenářovo�konto.�Za�službu�čte-
nář�zaplatí�i�v�případě,�kdy�si�objedna-
né�knihy�z�boxu�nevyzvedne.�
„Důležité� je,� aby�mobilní� telefonní�

číslo�a�e-mail,�na�které�chodí�notifika-
ce� o� vyzvednutí,� byly� aktuální.� Proto�
prosíme�všechny� čtenáře,� aby� si� před�
objednáním� zkontrolovali� své� osobní�
údaje�v�příslušné�kolonce�po�přihláše-
ní�do�čtenářského�konta,“�doplnil�ředi-
tel�knihovny.�� (hrr)

 Foto Knihovna Blansko

Paní Vlasta Trefná 
oslavila stovku

BOSKOVICE�-�Paní�Vlasta�Trefná�oslavila�stovku.�V�současné�době�je�již�
devět� let�obyvatelkou�Penzionu�na�Mánesově�ulici,�kam�jí� také�přišel�popřát�
starosta�města�Jaroslav�Dohnálek�a�pracovnice�MSSS�Boskovice�v�čele�s�ředi-
telkou�Marií�Sáňkovou.�Pracovnice�městské�správy�předala�paní�Trefné�osobní�
dopis�od�ministryně�práce�a�sociálních�věcí�Jany�Maláčové.
Je�obdivuhodné�sledovat�životní�energii�paní�Trefné�a� její�úžasnou�paměť.�

Vypravuje�jednu�zajímavou�historku�ze�svého�dlouhého�života�za�druhou.
Přejeme�Vlastě�Trefné�ještě�hodně�sil�a�zdraví�do�dalších�let�života.
 Text a foto Jaroslav Parma
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Blanenští radní schválili výstavbu 
čtyř stovek bytů na Písečné

BLANSKO� -� O� další� čtyři� stovky�
bytů� by� se� v� nejbližších� letech�moh-
lo� rozrůst� blanenské� sídliště� Písečná.�
Radní�města�Blanska�na�svém�51.�jed-
nání� vybrali� z� nabídek� jako� nejvhod-
nější� společný� projekt� společnosti�
HOPA�Group� s.r.o.� a� Trikaya� Project�
Management�a.s.�Ty�na�okraji�stávají-
cího� sídliště� chtějí� vybudovat� novou�
Rezidenci�Písky� se�406�novými�byty.�
Součástí� studie� je� také�na� šest� stovek�
nových� parkovacích� míst.� Projektem�
se�nyní�ještě�budou�zabývat�zastupite-
lé,�radní�jim�jej�zatím�pouze�doporučili�
ke�schválení.
Na�výzvu�k�podání�nabídek�na�by-

tovou� výstavbu� v� lokalitě� Písečná,�
kterou�město� zveřejnilo� v� roce� 2019,�
původně�reagovali�čtyři�zájemci.�Loni�
v� červnu� ale� původní� návrh� doplnili�
jen�dva�z�nich�–�společnost�Vascelo�a�
se� společným� projektem� společnosti�
HOPA�Group�a�Trikaya.�
„U� podaných� návrhů� jsme� posuzo-

vali� kromě� výše� kupní� ceny� za� metr�
čtvereční� také�další�kritéria�–�počet�a�
strukturu� bytů� a� jejich� celkovou� vý-
měru,�počet�bezbariérových�bytových�
jednotek� převáděných� bezplatně� do�
majetku� města,� výměru� revitalizo-
vaného� veřejného� prostranství,� nebo�
například�velikost�školky,�komerčních�
prostor�či�mobiliář�relaxační�části�ve-
řejného�prostoru�jako�jsou�hřiště�nebo�
park,�které�také�budou�převedeny�bez-
platně� městu,“� popsal� místostarosta�
města�Blanska�Ivo�Polák.
Firma� VASCELLO� Development�

připravila� projekt� počítající� s� výstav-
bou� 91� bytových� jednotek� o� velikos-
ti� 1kk� až� 5kk.� HOPA� Group� spolu� s�
firmou�Trikaya� plánuje� o� tři� sta� bytů�
více.�Na�rozdíl�od�konkurenční�nabíd-
ky�má�tento�investor�smluvně�ošetřeno�
také� to,� že� odkoupí� sousední� pozem-

ky�od�soukromého�vlastníka,�i�na�nich�
nová�Rezidence�Písky�vyroste.
„Tato� nabídka� splnila� všechny� po-

žadavky�města.�Oproti�původnímu�ná-
vrhu�se�podařilo�snížit�počet�malome-
trážních�bytů�ve�prospěch�těch�větších.�
Nad� zákonem� stanovenou� normu� se�
podařilo� navýšit� také� počet� parkova-
cích�míst,�z�nichž�většina�je�situována�
do� podzemí.� Nadzemní� část� nabídne�
na� šest� desítek� parkovacích� míst� pro�
veřejnost,“� uvedl� starosta� města� Jiří�
Crha.�„Poptávka�po�bytech�v�Blansku�
je�stále�vysoká,�jsme�rádi,�že�se�našel�
zkušený� developer,� který� si� troufá� na�
tak�velký�projekt,“�dodal�starosta.

HOPA�Group� spolu� s�Trikayou�má�
kromě� bytových� domů� v� Rezidenci�
Písky� vybudovat� také� dvoutřídní�ma-
teřskou�školu�s�dětským�hřištěm,�kte-
rou�převede�do�majetku�města.�Město�
získá� také� dva� bezbariérové� byty� a�
stometrový�komerční�prostor.�Součástí�
projektu�je�také�parková�úprava�a�ve-
řejná�hřiště�pro�děti.
„Bytové� domy� budou� mít� zelené�

střechy,�členěný�půdorys�i�fasády�a�od-
sazené� poslední� patro.�Věřím,� že� vše�
bude�působit�odlehčeně�díky�velkému�
počtu� lodžií.� Linii� domů,� které� jsou�
podstatně�kratší�než�domy�na�Písečné,�
dotváří� alej� stromů� i� dvě�dětská�hřiš-
tě,“�vysvětlila�autorka�projektu�Moni-
ka�Sirná�z�projekční�kanceláře�Abras.
„Součástí� projektu� jsou� také� pří-

rodní� prvky� jako� bylinkové� zahrady,�
workoutové�a�rekreační�chodníčky,�na�
konci�trasy�vedoucí�z�chráněného�úze-
mí�Čertovka�je�navržen�menší�přírodní�
amfiteátr,“�plánuje�Sirná.�
Finální� nabídky� několikrát� projed-

návala�investiční�komise,�zabývalo�se�
jí�vedení�města�i�finanční�výbor.
„Všichni� doporučili� radě� výběr�

společného� projektu� HOPA� Group� a�
společnosti�Trikaya.�Rada� na� základě�
vyhodnocení� podaných� nabídek� do-
poručila�zastupitelstvu� tento�společný�
investiční�záměr�schválit,“�dodal�mís-
tostarosta�Ivo�Polák.
Nová�výstavba�by�měla�přinést�vý-

hody�i�stávajícím�obyvatelům�sídliště.�
„Ve�spolupráci�s� investorem�plánu-

jeme�prodloužení� trasy� linky�městské�
hromadné�dopravy�a�přeložení�točny�a�
autobusové� zastávky� hlouběji� do� síd-
liště.�Nově�by�mohla�zastávka�vznik-
nout� mezi� Domem� s� pečovatelskou�
službou� Pod� Javory� a� budovou� ob-
chodní�akademie,�další�zřejmě�vznik-
ne�v�protisměru�poblíž�nové�zástavby.�
U�obchodní�akademie�pak�bude�muset�
vzniknout� nová� točna� autobusu,� pro-
tože� stávající� točna� bude� novou� vý-
stavbou�odstraněna,“�popsala�vedoucí�
odboru� správy� a� rozvoje� města� Petra�
Skotáková� s� tím,� že� rozhodující� pro�
nová�umístění� jak� točny,� tak�zastávek�
budou�hlukové�studie.�
„Zájmem� města� je� rozšířit� občan-

skou� vybavenost� sídliště,� což� projek-
tový� záměr� developerů� městu� umož-
ní,“�dodala.
„Developerský�projekt� splňuje� také�

nepřekročitelnou� podmínku� města,� a�
to� napojení� celé� výstavby� na� systém�
centrálního� zásobování� teplem.� Na-
výšení� počtu� odběratelů� bude�mít� do�
budoucna� jednoznačně� pozitivní� vliv�
na� cenu� tepla� a� udržitelnost� soustavy�
centrálního�zásobování�ve�městě,“�při-
pomněl�místostarosta�Ivo�Polák.
Zda� zastupitelé� výběr� develope-

ra� schválí,� bude� jasné� na� zasedání� 2.�
března� 2021.� Závazné� smlouvy� s� no-
vým�investorem�by�pak�mohly�být�pro-
jednány�na�červnovém�nebo�zářijovém�
zasedání�zastupitelstva.�

Pavla Komárková, hrr
Foto Město Blansko
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Nová jídelna s kuchyní v areálu 
školy TGM: Hrubá stavba už stojí

BLANSKO�-�Konkrétní�obrysy�do-
stává� stavba� nové� jídelny� a� kuchyně�
v�areálu�základní�školy�TGM�v�Rod-
kovského� ulici.� Dělníci� na� pozem-
cích�za�školní�budovou�už�dokončují�
hrubou� stavbu� objektu.� Město� nyní�
vybralo�také�firmu,�která�do�nové�bu-
dovy�dodá�nábytek�za�více�než�milion�
korun.
„Výběrové� řízení� vyhrála� firma�

IN�SPACE�s.r.o.�Praha,�která�nabídla�
cenově� nejvýhodnější� nabídku.� Fir-
ma�dodá�kompletní�vybavení�nových�
prostor� nábytkem� celkem� za� zhruba�
1,1� milionu� korun� bez� DPH.� Jedná�
se� o� nábytek� určený� do� zázemí� ku-
chyně,�školní� jídelny,�kanceláří�a�ša-
ten� personálu� či� denní�místnosti� pro�
personál�kuchyně,“�upřesnila�vedoucí�
odboru�správy�a� rozvoje�města�Petra�
Skotáková.
„Součástí� zakázky� za� více� než� 80�

milionů� korun� bude� také� nábytek�
pro� druhou� etapu� stavby,� tedy� nové�
šatny� žáků,� infocentrum� u� nového�
vstupu� do� školní� budovy� či�místnost�
kantýny,“�dodala�Skotáková�s�tím,�že�
práce�na�novém�vstupu�do�školy�a�zá-
zemí�šaten�přijdou�na�řadu�po�dokon-
čení�stravovací�části.
„Do� výběrového� řízení� na� firmu,�

která� dodá� židle,� stoly,� šatní� skříň-
ky,� kancelářský� nábytek� či� vybavení�
nové�kantýny�a�informací�umístěných�
naproti� novému� hlavnímu� vstupu� do�

budovy�školy,�se�přihlásilo�pět�ucha-
zečů,“� popsala� Leona� Mazourková�
z� investičního�oddělení� s� tím,�že�vy-
braná�firma��nabídla�nejnižší�cenu�ze�
všech�nabídek.
Město� je� nyní� před� podpisem�

smlouvy�s�firmou�IN�SPACE,�její�zá-
stupci�hned�poté�začnou�jednat�také�se�
zhotovitelem,�firmou�IMOS,�ohledně�
zaměření� nově� budovaných� prostor.�
Nové� vybavení� by� se� do� jídelny�
a� zázemí� kuchyně� i� části� šaten�mělo�
umisťovat�už� letos�v� létě� tak,�aby�se�

od� září� mohl� v� nové� budově� zahájit�
provoz.�Na�obědy�tam�bude�docházet�
téměř�šest�set�žáků�zdejší�školy.
„V� přístavbě� školní� jídelny� a� ku-

chyně� se� nyní� dozdívají� obvodové�
a� vnitřní� stěny,� když� to� klimatické�
podmínky�dovolí,�probíhají� také�prá-
ce� na� střešním� plášti.� Osazeny� jsou�
výplně�okenních�otvorů�a�byly�zahá-
jeny�hrubé�práce�na�vnitřních� rozvo-
dech�vody,�kanalizace,�ústředního�to-
pení�i�nové�elektroinstalace.�Na�zdění�
obvodových� stěn� se� nyní� pracuje� i� u�

spojovacího� krčku,“� popsala� Leona�
Mazourková�z�investičního�oddělení.
Dělníci� v� těchto� dnes� pracují� také�

na� betonáži� základů� nakládací� ram-
py� pro� zásobování� kuchyně,� sanační�
práce�ale�probíhají� také�v�hlavní�bu-
dově� školy.� V� místě,� kde� má� vznik-
nout�nový�vstup,�a�v�prostoru�levého�
schodiště� probíhá� tlaková� injektáž�
obvodového� zdiva� kvůli� odstranění�
vlhkosti,�pokračovat�se�poté�bude�vý-
kopovými� pracemi� pro� nové� vnitřní�
schodiště.
Stavební� práce� tím� ale� neskončí.�

O�prázdninách�dojde�ke�zbourání�pří-
stavby� stávající� kuchyně� a� jídelny.�
Do�května�2022�by� se�mělo� stihnout�
také�dokončení�nového�vstupu�a�další�
části� školních� šaten,� přibude� zázemí�
pro�novou�kantýnu�či�informace.�I�ty�
nábytkem�vybaví�nový�výherce�výbě-
rového�řízení.
„Přístavba�a�rekonstrukce�základní�

školy�TGM� je� letos� největší� investi-
cí� hrazenou� plně� z� rozpočtu� města.�
Naštěstí�se�zatím�daří�držet�harmono-
gram�stavebních�prací�i�přes�omezení�
související�s�onemocněním�covid-19.�
Víme,�že�stavba�v� těsném�sousedství�
základní� i� mateřské� školy� vyžaduje�
omezení,� hlavně� pokud� jde� o� parko-
vání,�věřím�ale,�že� lidé�žijící�v�okolí�
i�řidiči�budou�trpěliví,“�dodal�starosta�
Jiří�Crha.

 Zdroj: www.blansko.cz

Zastupitelé rozdělili peníze sportovcům
BOSKOVICE� -� Boskovičtí� za-

stupitelé� schválili� rozdělení� dotací�
sportovním�klubům�na�základě�vyhlá-
šeného�dotačního�programu�„Sport� a�
tělovýchovné� aktivity� na� rok� 2021“.�
Ve�třech�pilířích�bylo�sportovním�klu-
bům�z�městského�rozpočtu�rozděleno�
celkem�4�635�000�korun.
Celkem�podalo�žádosti�o�dotace�15�

sportovních� klubů,� všechny� žádosti�

byly�podány�v�řádném�termínu�do�15.�
ledna�2021.
Sportovní�soutěžní�kluby�žádající�o�

dotace�poskytly�pro�zpracování�údaje�
o�počtu�svých�členů�ve�věku�4-19�let,�
počtu�členů�nad�20�let,�počtu�mládež-
nických�mužstev,�úrovni�soutěží,�ko-
pie�dokladů�na� startovné� a� rozhodčí.�
Referent� odboru� kancelář� tajemníka�
provedl�kontrolu�formální�a�adminis-

trativní� úplnosti� žádostí� a� zpracoval�
návrh� rozdělení�dotací� dle� schválené�
metodiky.
Dne�26.��ledna�se�sešla�hodnotitel-

ská�komise,�která�projednala�jednotli-
vé�žádosti�sportovních�klubů.
Hodnotitelská� komise� doporučila�

nevyhovět� žádostem� klubů� Moravec�
Team�a�Drahanský�sport�Team�o�pří-
spěvky�v�I.�pilíři�na�nájmy�plavecké-

ho�bazénu�z�důvodu,�že�se�jedná�v�je-
jich� případě� o� doplňkovou� sportovní�
činnost.
Dle� článku� 4.� dotačního� programu�

Sport�2021,�který� stanoví�maximální�
výši� dotace� na� jednoho� žadatele� ve�
II.�pilíři,�byl�sportovnímu�klubu�Orel�
jednota�Boskovice�krácen�požadavek�
na� 200� 000� Kč� (před� krácením� � vy-
cházela�částka�228�617�Kč).�� (zpr)

Blansku ubylo obyvatel. Přes hranici 20 tisíc se 
město dostává díky cizincům

BLANSKO� -�V�Blansku� ke� konci�
minulého�roku�žilo�20�577�lidí.�Úřad�
evidoval� 19� 729� občanů� ČR� hláše-
ných� k� trvalému� pobytu,� na� území�
města� žilo� také� 848� cizinců,� z� toho�
256� s� přechodným� a� 592� s� trvalým�
pobytem.�Ke�konci�roku�2019�to�bylo�
19�731�občanů�hlášených�k�trvalému�

pobytu�a�858�cizinců� (589� s� trvalým�
a�269�s�přechodným�pobytem).
„Pokles� obyvatel� by� kromě� jiného�

znamenal�negativní�dopad�na�příjmo-
vou� částku� rozpočtu.�Nejen� proto� se�
snažíme,� aby� bylo� Blansko� atraktiv-
ním�městem,�ve�kterém�stojí�za�to�žít.�
Vytváříme�podmínky�pro� rozšiřování�

bytového� fondu,� důraz� také� klademe�
na� podporu� kultury,� sportu� a� volno-
časových� aktivit� pro� děti,� byť� jsme�
všichni�aktuálně�omezeni�covidovými�
opatřeními.� Věříme,� že� i� díky� tomu�
počet�obyvatel�do�budoucna�poroste,“�
uvedl� místostarosta� Blanska� Franti-
šek�Hasoň.

Občanům�města�Blanska�se�v� roce�
2020� narodilo� 160� dětí,� (o� 36� méně�
oproti�roku�2019),�243�občanů�města�
Blanska�zemřelo�(v�roce�2019�zemře-
lo� 214� občanů).�Z�Blanska� se� odstě-
hovalo�334�občanů,�250�občanů�se�do�
Blanska�přistěhovalo.

 Zdroj: www.blansko.cz
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Illustrations and Graphic Design by Kristina Nemšáková

Nemocnice Boskovice zahájila 
očkování seniorů ve věku 80 let +

BOSKOVICE - V pondělí 8. úno-
ra 2021 zahájila Nemocnice Bosko-
vice, s.r.o. očkování seniorů ve věku 
80 let a starších.

V prvních hodinách bylo naočko-
váno několik desítek osob. Zájemci 
o očkování se registrují prostřednic-
tvím centrálního rezervačního systé-
mů. 

Po příchodu se každý pacient 
podrobí pohovoru s lékařem a vyplní 
administrativní souhlasy s vakcinací 
a zpracováním osobních údajů. 

Po samotné aplikaci vakcíny setr-
vávají pacienti ještě po dobu třiceti 
minut na místě pod dohledem lékaře. 
Pro případy nevolnosti nebo nežá-
doucí reakce je připraveno pohoto-
vostní lůžko.

Foto Nemocnice Boskovice

Vedení nemocnice poděkovalo studentům
BOSKOVICE - Vedení nemocni-

ce Boskovice poděkovalo studentům 
zdravotnické Vyšší odborné školy Bo-
skovice a Střední zdravotnické školy 
Blansko za jejich pomoc při zvládá-
ní epidemie COVID-19. Za všechny 
studenty, kteří se stali vítanou posilou 
personálu na různých odděleních v 
naší nemocnici, přijaly poděkování a 
kytičku dvě studentky a paní učitelky 
z jednotlivých škol.

V současné době, kdy pandemie 
představuje pro český zdravotnický 
systém nesmírnou zátěž, hodnotí ne-
mocnice práci studentů jako velmi 
přínosnou.

„V době epidemie, kdy enormně 
narůstal počet pacientů pozitivních 
na Covid-19 i nemocnost pečujícího 
personálu, jsme velmi ocenili výpo-
moc studentek a studentů zdravotnic-
kých oborů. Opravdu rychle se všich-
ni zorientovali, zapracovali a stali se 
nedílnou součástí našich kolektivů. 
Někteří z nich nám pomáhají i nadále 
a doufám, že u nás po maturitě či ab-
solutoriu zakotví.  Vážené kolegyně 
a kolegové, moc vám všem děkuje-
me,“ uvedla náměstkyně pro ošetřo-
vatelskou péči boskovické nemocnice 
Mgr. Lenka Strnadová, MBA. 

Foto Nemocnice Boskovice

Volné místo v Nemocnici Boskovice 
 
Pracovník/pracovnice úklidu 
 
Požadujeme: 

• Dobrý zdravotní stav 
• Praxe v oboru výhodou 

  
Nabízíme: 

• Plný úvazek 
• 5 týdnů řádné dovolené, 3 dny placeného zdravotního volna 
• Stravování s příspěvkem zaměstnavatele 
• Slevy na nákup v nemocniční lékárně 
• Možnost ubytování v blízkosti nemocnice 
• Odpovídající mzdové podmínky 
• Dostupnost městské dopravy přímo k nemocnici 

  
Informace podá: Lucie Lišková, vedoucí úklidu, 
tel.: +420 516 491 718, mobil +420 773 455 624, 
email: lucie.liskova@nembce.cz. 
  
 
  

Nemocnice Boskovice provádí jak testování PCR z indikace lékaře nebo KHS, tak 
i antigenní testování veřejnosti. Objednávání probíhá přes webový objednávkový 
systém, který je umístěn na internetových stránkách nemocnice. Testování probíhá 
stěrem z nosní dutiny. U PCR vyšetření je výsledek znám v řádu hodin, u antigen-
ního testování zhruba do 15 minut. K oběma typům testování jsou vystavena potvr-
zení o výsledku testu (negativní, pozitivní). V nemocnici testují oběma metodami 
i děti bez omezení věku.  Foto Nemocnice Boskovice
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Blanenští radní schválili výstavbu 
čtyř stovek bytů na Písečné

BLANSKO� -� O� další� čtyři� stovky�
bytů� by� se� v� nejbližších� letech�moh-
lo� rozrůst� blanenské� sídliště� Písečná.�
Radní�města�Blanska�na�svém�51.�jed-
nání� vybrali� z� nabídek� jako� nejvhod-
nější� společný� projekt� společnosti�
HOPA�Group� s.r.o.� a� Trikaya� Project�
Management�a.s.�Ty�na�okraji�stávají-
cího� sídliště� chtějí� vybudovat� novou�
Rezidenci�Písky� se�406�novými�byty.�
Součástí� studie� je� také�na� šest� stovek�
nových� parkovacích� míst.� Projektem�
se�nyní�ještě�budou�zabývat�zastupite-
lé,�radní�jim�jej�zatím�pouze�doporučili�
ke�schválení.
Na�výzvu�k�podání�nabídek�na�by-

tovou� výstavbu� v� lokalitě� Písečná,�
kterou�město� zveřejnilo� v� roce� 2019,�
původně�reagovali�čtyři�zájemci.�Loni�
v� červnu� ale� původní� návrh� doplnili�
jen�dva�z�nich�–�společnost�Vascelo�a�
se� společným� projektem� společnosti�
HOPA�Group�a�Trikaya.�
„U� podaných� návrhů� jsme� posuzo-

vali� kromě� výše� kupní� ceny� za� metr�
čtvereční� také�další�kritéria�–�počet�a�
strukturu� bytů� a� jejich� celkovou� vý-
měru,�počet�bezbariérových�bytových�
jednotek� převáděných� bezplatně� do�
majetku� města,� výměru� revitalizo-
vaného� veřejného� prostranství,� nebo�
například�velikost�školky,�komerčních�
prostor�či�mobiliář�relaxační�části�ve-
řejného�prostoru�jako�jsou�hřiště�nebo�
park,�které�také�budou�převedeny�bez-
platně� městu,“� popsal� místostarosta�
města�Blanska�Ivo�Polák.
Firma� VASCELLO� Development�

připravila� projekt� počítající� s� výstav-
bou� 91� bytových� jednotek� o� velikos-
ti� 1kk� až� 5kk.� HOPA� Group� spolu� s�
firmou�Trikaya� plánuje� o� tři� sta� bytů�
více.�Na�rozdíl�od�konkurenční�nabíd-
ky�má�tento�investor�smluvně�ošetřeno�
také� to,� že� odkoupí� sousední� pozem-

ky�od�soukromého�vlastníka,�i�na�nich�
nová�Rezidence�Písky�vyroste.
„Tato� nabídka� splnila� všechny� po-

žadavky�města.�Oproti�původnímu�ná-
vrhu�se�podařilo�snížit�počet�malome-
trážních�bytů�ve�prospěch�těch�větších.�
Nad� zákonem� stanovenou� normu� se�
podařilo� navýšit� také� počet� parkova-
cích�míst,�z�nichž�většina�je�situována�
do� podzemí.� Nadzemní� část� nabídne�
na� šest� desítek� parkovacích� míst� pro�
veřejnost,“� uvedl� starosta� města� Jiří�
Crha.�„Poptávka�po�bytech�v�Blansku�
je�stále�vysoká,�jsme�rádi,�že�se�našel�
zkušený� developer,� který� si� troufá� na�
tak�velký�projekt,“�dodal�starosta.

HOPA�Group� spolu� s�Trikayou�má�
kromě� bytových� domů� v� Rezidenci�
Písky� vybudovat� také� dvoutřídní�ma-
teřskou�školu�s�dětským�hřištěm,�kte-
rou�převede�do�majetku�města.�Město�
získá� také� dva� bezbariérové� byty� a�
stometrový�komerční�prostor.�Součástí�
projektu�je�také�parková�úprava�a�ve-
řejná�hřiště�pro�děti.
„Bytové� domy� budou� mít� zelené�

střechy,�členěný�půdorys�i�fasády�a�od-
sazené� poslední� patro.�Věřím,� že� vše�
bude�působit�odlehčeně�díky�velkému�
počtu� lodžií.� Linii� domů,� které� jsou�
podstatně�kratší�než�domy�na�Písečné,�
dotváří� alej� stromů� i� dvě�dětská�hřiš-
tě,“�vysvětlila�autorka�projektu�Moni-
ka�Sirná�z�projekční�kanceláře�Abras.
„Součástí� projektu� jsou� také� pří-

rodní� prvky� jako� bylinkové� zahrady,�
workoutové�a�rekreační�chodníčky,�na�
konci�trasy�vedoucí�z�chráněného�úze-
mí�Čertovka�je�navržen�menší�přírodní�
amfiteátr,“�plánuje�Sirná.�
Finální� nabídky� několikrát� projed-

návala�investiční�komise,�zabývalo�se�
jí�vedení�města�i�finanční�výbor.
„Všichni� doporučili� radě� výběr�

společného� projektu� HOPA� Group� a�
společnosti�Trikaya.�Rada� na� základě�
vyhodnocení� podaných� nabídek� do-
poručila�zastupitelstvu� tento�společný�
investiční�záměr�schválit,“�dodal�mís-
tostarosta�Ivo�Polák.
Nová�výstavba�by�měla�přinést�vý-

hody�i�stávajícím�obyvatelům�sídliště.�
„Ve�spolupráci�s� investorem�plánu-

jeme�prodloužení� trasy� linky�městské�
hromadné�dopravy�a�přeložení�točny�a�
autobusové� zastávky� hlouběji� do� síd-
liště.�Nově�by�mohla�zastávka�vznik-
nout� mezi� Domem� s� pečovatelskou�
službou� Pod� Javory� a� budovou� ob-
chodní�akademie,�další�zřejmě�vznik-
ne�v�protisměru�poblíž�nové�zástavby.�
U�obchodní�akademie�pak�bude�muset�
vzniknout� nová� točna� autobusu,� pro-
tože� stávající� točna� bude� novou� vý-
stavbou�odstraněna,“�popsala�vedoucí�
odboru� správy� a� rozvoje� města� Petra�
Skotáková� s� tím,� že� rozhodující� pro�
nová�umístění� jak� točny,� tak�zastávek�
budou�hlukové�studie.�
„Zájmem� města� je� rozšířit� občan-

skou� vybavenost� sídliště,� což� projek-
tový� záměr� developerů� městu� umož-
ní,“�dodala.
„Developerský�projekt� splňuje� také�

nepřekročitelnou� podmínku� města,� a�
to� napojení� celé� výstavby� na� systém�
centrálního� zásobování� teplem.� Na-
výšení� počtu� odběratelů� bude�mít� do�
budoucna� jednoznačně� pozitivní� vliv�
na� cenu� tepla� a� udržitelnost� soustavy�
centrálního�zásobování�ve�městě,“�při-
pomněl�místostarosta�Ivo�Polák.
Zda� zastupitelé� výběr� develope-

ra� schválí,� bude� jasné� na� zasedání� 2.�
března� 2021.� Závazné� smlouvy� s� no-
vým�investorem�by�pak�mohly�být�pro-
jednány�na�červnovém�nebo�zářijovém�
zasedání�zastupitelstva.�

Pavla Komárková, hrr
Foto Město Blansko
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Nová jídelna s kuchyní v areálu 
školy TGM: Hrubá stavba už stojí

BLANSKO�-�Konkrétní�obrysy�do-
stává� stavba� nové� jídelny� a� kuchyně�
v�areálu�základní�školy�TGM�v�Rod-
kovského� ulici.� Dělníci� na� pozem-
cích�za�školní�budovou�už�dokončují�
hrubou� stavbu� objektu.� Město� nyní�
vybralo�také�firmu,�která�do�nové�bu-
dovy�dodá�nábytek�za�více�než�milion�
korun.
„Výběrové� řízení� vyhrála� firma�

IN�SPACE�s.r.o.�Praha,�která�nabídla�
cenově� nejvýhodnější� nabídku.� Fir-
ma�dodá�kompletní�vybavení�nových�
prostor� nábytkem� celkem� za� zhruba�
1,1� milionu� korun� bez� DPH.� Jedná�
se� o� nábytek� určený� do� zázemí� ku-
chyně,�školní� jídelny,�kanceláří�a�ša-
ten� personálu� či� denní�místnosti� pro�
personál�kuchyně,“�upřesnila�vedoucí�
odboru�správy�a� rozvoje�města�Petra�
Skotáková.
„Součástí� zakázky� za� více� než� 80�

milionů� korun� bude� také� nábytek�
pro� druhou� etapu� stavby,� tedy� nové�
šatny� žáků,� infocentrum� u� nového�
vstupu� do� školní� budovy� či�místnost�
kantýny,“�dodala�Skotáková�s�tím,�že�
práce�na�novém�vstupu�do�školy�a�zá-
zemí�šaten�přijdou�na�řadu�po�dokon-
čení�stravovací�části.
„Do� výběrového� řízení� na� firmu,�

která� dodá� židle,� stoly,� šatní� skříň-
ky,� kancelářský� nábytek� či� vybavení�
nové�kantýny�a�informací�umístěných�
naproti� novému� hlavnímu� vstupu� do�

budovy�školy,�se�přihlásilo�pět�ucha-
zečů,“� popsala� Leona� Mazourková�
z� investičního�oddělení� s� tím,�že�vy-
braná�firma��nabídla�nejnižší�cenu�ze�
všech�nabídek.
Město� je� nyní� před� podpisem�

smlouvy�s�firmou�IN�SPACE,�její�zá-
stupci�hned�poté�začnou�jednat�také�se�
zhotovitelem,�firmou�IMOS,�ohledně�
zaměření� nově� budovaných� prostor.�
Nové� vybavení� by� se� do� jídelny�
a� zázemí� kuchyně� i� části� šaten�mělo�
umisťovat�už� letos�v� létě� tak,�aby�se�

od� září� mohl� v� nové� budově� zahájit�
provoz.�Na�obědy�tam�bude�docházet�
téměř�šest�set�žáků�zdejší�školy.
„V� přístavbě� školní� jídelny� a� ku-

chyně� se� nyní� dozdívají� obvodové�
a� vnitřní� stěny,� když� to� klimatické�
podmínky�dovolí,�probíhají� také�prá-
ce� na� střešním� plášti.� Osazeny� jsou�
výplně�okenních�otvorů�a�byly�zahá-
jeny�hrubé�práce�na�vnitřních� rozvo-
dech�vody,�kanalizace,�ústředního�to-
pení�i�nové�elektroinstalace.�Na�zdění�
obvodových� stěn� se� nyní� pracuje� i� u�

spojovacího� krčku,“� popsala� Leona�
Mazourková�z�investičního�oddělení.
Dělníci� v� těchto� dnes� pracují� také�

na� betonáži� základů� nakládací� ram-
py� pro� zásobování� kuchyně,� sanační�
práce�ale�probíhají� také�v�hlavní�bu-
dově� školy.� V� místě,� kde� má� vznik-
nout�nový�vstup,�a�v�prostoru�levého�
schodiště� probíhá� tlaková� injektáž�
obvodového� zdiva� kvůli� odstranění�
vlhkosti,�pokračovat�se�poté�bude�vý-
kopovými� pracemi� pro� nové� vnitřní�
schodiště.
Stavební� práce� tím� ale� neskončí.�

O�prázdninách�dojde�ke�zbourání�pří-
stavby� stávající� kuchyně� a� jídelny.�
Do�května�2022�by� se�mělo� stihnout�
také�dokončení�nového�vstupu�a�další�
části� školních� šaten,� přibude� zázemí�
pro�novou�kantýnu�či�informace.�I�ty�
nábytkem�vybaví�nový�výherce�výbě-
rového�řízení.
„Přístavba�a�rekonstrukce�základní�

školy�TGM� je� letos� největší� investi-
cí� hrazenou� plně� z� rozpočtu� města.�
Naštěstí�se�zatím�daří�držet�harmono-
gram�stavebních�prací�i�přes�omezení�
související�s�onemocněním�covid-19.�
Víme,�že�stavba�v� těsném�sousedství�
základní� i� mateřské� školy� vyžaduje�
omezení,� hlavně� pokud� jde� o� parko-
vání,�věřím�ale,�že� lidé�žijící�v�okolí�
i�řidiči�budou�trpěliví,“�dodal�starosta�
Jiří�Crha.

 Zdroj: www.blansko.cz

Zastupitelé rozdělili peníze sportovcům
BOSKOVICE� -� Boskovičtí� za-

stupitelé� schválili� rozdělení� dotací�
sportovním�klubům�na�základě�vyhlá-
šeného�dotačního�programu�„Sport� a�
tělovýchovné� aktivity� na� rok� 2021“.�
Ve�třech�pilířích�bylo�sportovním�klu-
bům�z�městského�rozpočtu�rozděleno�
celkem�4�635�000�korun.
Celkem�podalo�žádosti�o�dotace�15�

sportovních� klubů,� všechny� žádosti�

byly�podány�v�řádném�termínu�do�15.�
ledna�2021.
Sportovní�soutěžní�kluby�žádající�o�

dotace�poskytly�pro�zpracování�údaje�
o�počtu�svých�členů�ve�věku�4-19�let,�
počtu�členů�nad�20�let,�počtu�mládež-
nických�mužstev,�úrovni�soutěží,�ko-
pie�dokladů�na� startovné� a� rozhodčí.�
Referent� odboru� kancelář� tajemníka�
provedl�kontrolu�formální�a�adminis-

trativní� úplnosti� žádostí� a� zpracoval�
návrh� rozdělení�dotací� dle� schválené�
metodiky.
Dne�26.��ledna�se�sešla�hodnotitel-

ská�komise,�která�projednala�jednotli-
vé�žádosti�sportovních�klubů.
Hodnotitelská� komise� doporučila�

nevyhovět� žádostem� klubů� Moravec�
Team�a�Drahanský�sport�Team�o�pří-
spěvky�v�I.�pilíři�na�nájmy�plavecké-

ho�bazénu�z�důvodu,�že�se�jedná�v�je-
jich� případě� o� doplňkovou� sportovní�
činnost.
Dle� článku� 4.� dotačního� programu�

Sport�2021,�který� stanoví�maximální�
výši� dotace� na� jednoho� žadatele� ve�
II.�pilíři,�byl�sportovnímu�klubu�Orel�
jednota�Boskovice�krácen�požadavek�
na� 200� 000� Kč� (před� krácením� � vy-
cházela�částka�228�617�Kč).�� (zpr)

Blansku ubylo obyvatel. Přes hranici 20 tisíc se 
město dostává díky cizincům

BLANSKO� -�V�Blansku� ke� konci�
minulého�roku�žilo�20�577�lidí.�Úřad�
evidoval� 19� 729� občanů� ČR� hláše-
ných� k� trvalému� pobytu,� na� území�
města� žilo� také� 848� cizinců,� z� toho�
256� s� přechodným� a� 592� s� trvalým�
pobytem.�Ke�konci�roku�2019�to�bylo�
19�731�občanů�hlášených�k�trvalému�

pobytu�a�858�cizinců� (589� s� trvalým�
a�269�s�přechodným�pobytem).
„Pokles� obyvatel� by� kromě� jiného�

znamenal�negativní�dopad�na�příjmo-
vou� částku� rozpočtu.�Nejen� proto� se�
snažíme,� aby� bylo� Blansko� atraktiv-
ním�městem,�ve�kterém�stojí�za�to�žít.�
Vytváříme�podmínky�pro� rozšiřování�

bytového� fondu,� důraz� také� klademe�
na� podporu� kultury,� sportu� a� volno-
časových� aktivit� pro� děti,� byť� jsme�
všichni�aktuálně�omezeni�covidovými�
opatřeními.� Věříme,� že� i� díky� tomu�
počet�obyvatel�do�budoucna�poroste,“�
uvedl� místostarosta� Blanska� Franti-
šek�Hasoň.

Občanům�města�Blanska�se�v� roce�
2020� narodilo� 160� dětí,� (o� 36� méně�
oproti�roku�2019),�243�občanů�města�
Blanska�zemřelo�(v�roce�2019�zemře-
lo� 214� občanů).�Z�Blanska� se� odstě-
hovalo�334�občanů,�250�občanů�se�do�
Blanska�přistěhovalo.

 Zdroj: www.blansko.cz
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Gatemě se v Rakousku daří. Pod 
hlavičkou Katema Tec

Víme, jak bojovat proti suchu – 
publikace poradí hlavně starostům

BOSKOVICE�-�Gatema�PCB,�kte-
rá� patří� mezi� nejrychlejší� a� � zároveň�
dynamicky�se�rozvíjející�evropské�vý-
robce�desek�plošných�spojů,�pokračuje�
v�posilování�pozic�v�německy�mluví-
cích�zemích.�
Po�loňské�akvizici�známého�němec-

kého� Kubatroniku,� který� se� dlouhá�
léta� specializuje� na� výrobu� sofistiko-
vaných� desek� pro� letectví,� armádu� či�
medicínské�obory,�hlásí�úspěch�také�v�
Rakousku.�
Tam�působí�pod�hlavičkou�obchod-

ní� pobočky� Katema� Tec,� která� byla�
založena� ve� spolupráci� se� zkušeným�
manažerem�Andreasem�Kaderem,�kte-
rý�je�také�ředitelem�společnosti.
„Před�třemi�lety�jsme�si�předsevzali,�

že� do� roku� 2025� budeme� patřit� mezi�
evropské� leadery� v� oblasti� výroby�
desek� plošných� spojů.� To� by� logicky�
nebylo� možné,� pokud� bychom� neby-
li� silní� v� německy�mluvících� zemích,�
které� udávají� tempo� výroby� v� celé�
Evropě.� Proto� hledáme� prostor� pro�
akvizice� či� strategická� partnerství.�
V� Německu� jsme� šli� cestou� akvizice�
Kubatroniku,� respektovaného� hráče� s�
více�než�čtyřicetiletou�historií.�V�Ra-
kousku�jsme�pro�změnu�našli�Andrea-
se�Kadera,�výraznou�osobnost,�jež�má�

bohaté�kontakty�a�zkušenosti�v�oboru�
PCB,�a�společně�jsme�založili�Katema�
Tec� GmbH.� První� měsíce� spolupráce�
ukazují,�že�jsme�zvolili�správně,“�říká�
Zdeněk�Cápal,�ředitel�společnosti�Ga-
tema� PCB.� Společnosti,� jež� spadá� do�
holdingu� Gatema� se� sídlem� v� České�
republice� a� více�než�dvěma� stovkami�
zaměstnanců.�
„Gatema�mě�přesvědčila�svým�záze-

mím�a�také�portfoliem�desek,�které�je�
schopna�v�mimořádné�kvalitě�a�mimo-
řádném� čase� dodávat� svým� zákazní-
kům.�Líbí�se�mi�také�přístup�majitelů,�
kteří� neustále� investují� do� výroby� a�
vývoje,�a�přitom�se�snaží�zůstat�maxi-
málně� lidští� a� vstřícní� k� zákazníkům.�
To� jsou� dobré� podmínky,� o� které� je�
možné� se� opřít.� Naší� unikátní� výho-
dou�je�pak,�že�dokážeme�desky�v�pří-

padě�potřeby�dodat� i� během� jediného�
dne,“� doplňuje�Andreas� Kader,� který�
od�června�loňského�roku�2020�zastává�
pozici�CEO�společnosti�Katema�Tec.
„Pro�partnerství�jsem�si�vybral�spo-

lečnost� Gatema,� protože� ji� znám� již�
mnoho� let� jako�dodavatele,�který�spl-
ňuje� požadavky� na� nejlepší� kvalitu,�
servis� a� spolehlivost� dodávek,� jenž�
jsem� hledal.� Líbí� se� mi� také� přístup�
majitelů,� kteří� neustále� investují� do�
výroby�a�vývoje,�a�přitom�se�snaží�zů-
stat�maximálně� lidští� a� vstřícní� k� zá-
kazníkům.�To�jsou�dobré�podmínky,�o�
které�je�možné�se�opřít.��Naší�jedineč-
nou�výhodou�je,�že�můžeme�dodat�jak�
vzorky�DPS� za� jediný� den,� tak� velké�
objemy,“� dodal�Andreas�Kader,� který�
od� června� loňského� roku� zastává� po-
zici� generálního� ředitele� společnosti�
Katema�Tec.
„Náš� cíl� se� nemění.� Loňský� rok�

jsme� nejen� přežili,� ale� znovu� jsme�
v� něm�posílili.�Nejprve� tím,� že� se� na�
nás�díky�výpadku�Číny�zkraje�roku�ob-
rátila�celá�řada�evropských�firem�a�už�
u�nás�zůstala.�Ale�také�proto,�že�jsme�
dokončili� interní� procesy� a� posunuli�
celé�naše�portfolio�více�ke�složitým�a�
vícevrstvým�deskám,“�uzavírá�Zdeněk�
Cápal.�� Radim Hruška, zpr

REGION�-�Protierozní�opatření,�vět-
rolamy,�biocentra,�hospodaření�se�sráž-
kami,�mokřady�-�desítky�projektů�z�jihu�
Moravy�a�ostatních�regionů,�rozhovory�
se� starosty,� typy� a� inspiraci� obsahuje�
publikace� s�výmluvným�názvem�Voda�
v� krajině� 2021.� Útlá� knížečka,� kterou�
v� těchto� dnech� vydal� Jihomoravský�
kraj,� informuje� přehledně� o� možnos-
tech,�jak�postupovat�proti�suchu.
Publikace�je�určená�především�před-

stavitelům� měst,� obcí,� spolků,� škol�
nebo� místních� akčních� skupin.� Jsou�
v�ní� rozepsané�možnosti� letošního�do-
tačního� programu� kraje� na� podporu�
boje�proti�suchu,�následné�péče�o�zeleň�
a�zadržování�vody�v�krajině.�Na�ten�kraj�
letos�vyčlenil�20�milionů�korun.
Jihomoravský�kraj�dlouhodobě�patří�

mezi�ty�regiony,�které�jsou�změnou�kli-
matu�a�postupujícím�suchem�ohroženy�
nejvíce.�A�to�i�přes�současné�na�srážky�
nadprůměrné�období.
„V� boji� proti� suchu� jsme� všichni�

v� první� linii.� Starostové� a� starostky,�
hejtmani,� zemědělci,� vlastníci� půdy� a�
mnozí� další.� Je� na� nás,� jakou� krajinu�

předáme� dalším� generacím.� I� proto�
jsme�i�v�těchto�ekonomicky�těžkých�do-
bách�nesáhli�ke�škrtům�v�oblasti�podpo-
ry�boje�proti�suchu�a�přicházíme�s�do-
tačním� programem,� který� má� jedinou�
ambici.� Inspirovat� všechny� starosty� a�
starostky,� aby� se� do� boje� proti� suchu�

zapojili�i�další�z�nich,“�řekl�k�publikaci�
hejtman�Jan�Grolich.
Jeho� 1.� náměstek� Lukáš�Dubec� po-

važuje� uvedený� dotační� program� za�
jeden�z�nejdůležitějších,�které�má�kraj�
k�dispozici.
„Z� celkové� částky� 20� milionů� je�

v� něm�vyčleněno� 12�milionů� na� zadr-
žení�vody�v�krajině.�Na�podporu�péče�o�
zeleň�putují�tři�miliony�a�čtyři�miliony�
jsou�určeny�na�projektovou�dokumen-
taci� těchto� aktivit.�A� milionem� korun�
chceme� podpořit� vznik� koncepčních�
dokumentů,“� hovoří� o� podrobnostech�
Lukáš�Dubec.��
Podpora�přípravy�koncepčních�doku-

mentů�v�boji�proti�suchu�je�v�dotačním�
programu�novým�prvkem.
„Chceme�obce�povzbudit�v�tom,�aby�

se�pustily�do�komplexnějšího�uvažová-
ní.�Cílem�je,�aby�pro�obec�existoval�do-
kument,�který�nachystá�možná�opatření�
v�boji�proti�suchu�a�změnám�klimatu�na�
daném� území� například� na� deset� let,“�
vysvětluje� záměr� náměstek� hejtmana�
Jan�Zámečník.�
Publikace�bude�kraj�posílat�zejména�

obecním�úřadům,�a� to�v� tištěné� i�digi-
tální�formě.�V�příloze�najdete�právě�di-
gitální�verzi,�stejně�jako�fotky�vytištěné�
publikace.

Publikaci ke stažení najdete na 
webu Zrcadla - www.zrcadlo.net. 

 Radim Hruška, foto JmK

Cesta z krize – v Jihomoravském kraji do konce 
srpna naočkujeme 70 % obyvatel

Knihy z blanenské knihovny je nyní možné 
vyzvedávat ve výdejovém boxu

REGION� -� Radní� Jihomoravské-
ho�kraje� schválili� důležitý�dokument�
Strategie� očkování,� který� podrobně�
představuje� vývoj� očkování� v� násle-
dujících�měsících.�
Vyplývá� z� něj,� že� požadovanou�

sedmdesátiprocentní� většinu� jihomo-
ravské� populace� nad� patnáct� let� bu-
dou� schopní� zdravotníci� naočkovat�
do� konce� prázdnin,� pokud� nedojde�
k�zásadní�změně�v�počtu�distribuova-
ných�vakcín.�
„Jsme�schopní�naočkovat�až�18� ti-

síc�lidí�za�den.�A�to�nepočítáme�ještě�

firmy,�soukromý�sektor�a�neziskovky,�
které�se�v�průběhu�zapojí�taky,“�uvedl�
hejtman�Jan�Grolich.�
Strategii� vypracoval� a� představil�

krajský� koordinátor� pro� očkování�
Lukáš� Homola.� V� dokumentu� uvádí�
i� přesné�počty�vakcín�v� jednotlivých�
měsících,�vychází�z� informací�o�plá-
novaných�dodávkách.�A�počítá�i�s�pří-
padnými� krátkodobějšími� výpadky�
v�distribuci.�
„Náš� cíl� je� velmi� reálný.� Pokud�

přijdou� vakcíny,� se� kterými� teď� po-
čítáme,� tak� se� to� dá� stihnout.� Strate-

gie� počítá� se� 4� pilíři� –� nemocnicemi�
a� mobilními� týmy,� velkokapacitními�
centry,� praktickými� lékaři� a� soukro-
mým�a�neziskovým�sektorem,“�před-
stavil�strategii�doktor�Homola.�
Velkokapacitní� očkovací� centra� se�

otevřela�ve�Znojmě,�Břeclavi,�Hodo-
níně,�Blansku�a�Kyjově� (ve�Vyškově�
se� zatím� bude� očkovat� v� prostorách�
nemocnice),�a�to�od�1.�března.�Ve�stej-
ný�čas�se�konečně�do�očkování�zapojí�
i�praktičtí�lékaři�a�dál�se�bude�očkovat�
i�v�nemocnicích�a�v�největším�očko-
vacím�centru�v�kraji�–�na�Brněnském�

Výstavišti.�Kraj�počítá� i� s� tím,�že�ne�
všichni� se� z� počátku�budou� chtít� ne-
chat�očkovat.�
„Rozhodli� jsme� taky,� že�zanedlou-

ho�uděláme�plošnou�propagační�kam-
paň,�chceme�přesvědčit�lidi,�že�očko-
vání�má�smysl.�Zatím�to�totiž�vypadá,�
že�stát�žádnou�takovou�kampaň�dělat�
nehodlá,�“�dodal�hejtman�Jan�Grolich.�
70�%�obyvatel� nad� 15� let� předsta-

vuje�v�Jihomoravském�kraji�770�tisíc�
lidí�(vč.�10�%�tzv.�„přespolních).�Do-
stanou� dohromady� 1� 540� 000� dávek�
vakcín.�� (zpr)

BLANSKO� -� Blanenská� městská�
knihovna� zavedla� novou� službu� pro�
čtenáře.� Ti� si� mohou� od� pondělí� 22.�
února� 2021� vyzvednout� objednané�
knihy,� časopisy,� CD� nebo� hry� ve� vý-
dejovém�boxu�kdykoliv�se�jim�zachce.�
Omezení�nově�nejsou�otevírací�dobou�
knihovny.
„Službu�jsme�zavedli�s�ohledem�na�

aktuální� epidemiologická� opatření� a�
také�s�ohledem�na�narůstající�potřebu�
čtenářů�efektivně�využívat�svůj�volný�
čas.�Snažíme�se�vyjít�vstříc�všem,�kte-
ří� se� nechtějí� vázat� na�otevírací� dobu�
knihovny,�anebo�chtějí�být�maximálně�
bezkontaktní,“� vysvětlil� ředitel� bla-
nenské�knihovny�Lukáš�Dlapa.
Pro�využití�služby�„Knihu�do�boxu“�

se�stačí�přihlásit�do�čtenářského�konta�
a�vybrat� si�konkrétní�knihy�nebo�hry.�
Knihovníci� pak� všechny� objednané�
tituly�nachystají�a�vloží�je�do�výdejo-
vého� boxu,� který� se� nachází� na� Rož-
mitálově�ulici,�vedle�prodejny�Albert.�
Následně� dorazí� čtenáři� notifikační�
SMS�a�e-mail�s�unikátním�kódem,�po-
mocí� kterého� je�možné� objednávku� z�

boxu�vyzvednout.�Na�vyzvednutí�mají�
čtenáři� přibližně� 48� hodin.� Nejzazší�
termín� pro� vyzvednutí� je� uvedený� v�
textu�e-mailu.�
„Externí�box�umístěný�mimo�prostor�

knihovny� je� přístupný� bez� omezení�
sedm� dní� v� týdnu� čtyřiadvacet� hodin�
denně,“�uvedl�Lukáš�Dlapa.
Městská� knihovna� v� Blansku� fun-

guje� od� rozvolnění� z�minulého� týdne�
pomocí� výdejního� okénka.� Po� dobu�
fungování� knihovny� v� tomto� režimu�
je� služba� knihy� do� boxu� zpoplatněna�
paušální� částkou�30�korun� za�uložení�
objednaných�knih.�Částka�bude�přičte-
na�na�čtenářovo�konto.�Za�službu�čte-
nář�zaplatí�i�v�případě,�kdy�si�objedna-
né�knihy�z�boxu�nevyzvedne.�
„Důležité� je,� aby�mobilní� telefonní�

číslo�a�e-mail,�na�které�chodí�notifika-
ce� o� vyzvednutí,� byly� aktuální.� Proto�
prosíme�všechny� čtenáře,� aby� si� před�
objednáním� zkontrolovali� své� osobní�
údaje�v�příslušné�kolonce�po�přihláše-
ní�do�čtenářského�konta,“�doplnil�ředi-
tel�knihovny.�� (hrr)

 Foto Knihovna Blansko

Paní Vlasta Trefná 
oslavila stovku

BOSKOVICE�-�Paní�Vlasta�Trefná�oslavila�stovku.�V�současné�době�je�již�
devět� let�obyvatelkou�Penzionu�na�Mánesově�ulici,�kam�jí� také�přišel�popřát�
starosta�města�Jaroslav�Dohnálek�a�pracovnice�MSSS�Boskovice�v�čele�s�ředi-
telkou�Marií�Sáňkovou.�Pracovnice�městské�správy�předala�paní�Trefné�osobní�
dopis�od�ministryně�práce�a�sociálních�věcí�Jany�Maláčové.
Je�obdivuhodné�sledovat�životní�energii�paní�Trefné�a� její�úžasnou�paměť.�

Vypravuje�jednu�zajímavou�historku�ze�svého�dlouhého�života�za�druhou.
Přejeme�Vlastě�Trefné�ještě�hodně�sil�a�zdraví�do�dalších�let�života.
 Text a foto Jaroslav Parma
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Soukromá řádková inzerce je

ZDARMA s výjimkou inzerátů realitního 

charakteru.

Znění inzerátu a počet opakování 

posílejte na e-mail 

radim@bbnsro.info.

Kontakt na inzerci:
telefon: 

774 408 399
e-mail: 

j.oldrich@centrum.cz

www.zrcadlo.net
Zrcadlo Blanenska a Boskovicka, zpravodajský magazín okresu Blansko. Vydavatel BBN s. r. o., Sokolská 13, 680 01 Boskovice, IČ: 
277 12 770, evidenční číslo MK ČR E 17 259. Redakce: Radim Hruška (777 967 332, radim@bbnsro.info). Inzerce: 774 408 399, j.ol-
drich@centrum.cz. Adresa redakce: Sokolská 13, 680 01 Boskovice, e-mail: radim@bbnsro.info. Tiskne: VLTAVA LABE MEDIA a.s. 
Tiskárna Novotisk Olomouc. Nevyžádané materiály se nevracejí. Za pravdivost údajů v inzerci odpovídá autor. Materiály označené jako PI 
jsou placenou inzercí. Dopisy čtenářů nevyjadřují stanovisko redakce. 

ŘÁDKOVÁ 
INZERCE
• Koupím tovární malotraktor české 

nebo slovenské výroby Vari/Tera/
Agzat, MT, TK atd. Může být i 
poškozený. Nabídněte prosím, 
děkuji.  Tel.: 731 487 850

• Prodám brambory krmné 3,- Kč/
kg.  Tel.: 721 015 273

• Prodám kvalitní jablka na 
uskladnění nebo pasterizovaný 
mošt. Bližší informace na 

tel.: 603 945 673

• Z pozůstalosti po letcích, vojácích, 
partyzánech, četnících, vysokých 
funkcionářích apod. koupím vyz-
namenání, odznaky, průkazy, 
foto, písemnosti, části uniforem 
apod. Stačí SMS, zavolám.
 Tel.: 608 420 808

Tříkrálové koledování vyneslo více 
než milion a půl korun

REGION - Na začátku letošního 
roku se konala Tříkrálová sbírka, kte-
rou pořádá Charita ČR. 

V Charitě Blansko lidé ve sbírce 
darovali 1 233 346 korun přímo do 
tříkrálových kasiček v obcích a ak-
tuální částku 365 051 korun online. 
Celkový průběžný výsledek Tříkrá-
lové sbírky na Blanensku, který se 
může ještě zvýšit online platbami, je 
1 598 397 korun.

„Významnou část výtěžku Tříkrá-
lové sbírky věnujeme Mobilnímu 
hospici svatého Martina, abychom 
mohli dále rozvíjet hospicovou péči 
po celém okrese Blansko. Dále plá-
nujeme za prostředky z Tříkrálové 
sbírky pomoci seniorům a zdravotně 
postiženým, rodinám s dětmi v nouzi 
a podpořit Charitní záchrannou síť – 
pomoc těm nejpotřebnějším v regionu 
ve spolupráci s farnostmi, městy a ob-
cemi,“ uvedl ředitel Oblastní charity 
Blansko Pavel Kolmačka.

V letošním roce kvůli epidemické 
situaci nemohli koledníci lidem na-

psat na dveře tříkrálové požehnání 
domu K+M+B+2021 přímo. Proto 
se v charitě pokusili přinést koledu 
online přes webové stránky www.
blansko.charita.cz a Facebooku cha-
ritablansko a zároveň do vesnic či 
měst poskytnout křídy k napsání po-
žehnání.

„Pokud jste nestihli přispět do tří-
králové kasičky přímo, můžete i na-
dále poslat svůj příspěvek přes ban-
kovní účet na www.blansko.charita.
cz/trikralovasbirka2021. Děkujeme 
za vaši důvěru a podporu! Děkujeme 
vám za to, že jste v současné složité 
situaci nenechali tříkrálovou tradici 
padnout!,“ doplnil ředitel Pavel Kol-
mačka.

Velké díky také patří tříkrálovým 
asistentům, koledníkům za roznos le-
táků, obcím, řetězci prodejen COOP 
a dalším prodejnám za umístěním po-
kladniček, farnostem a všem, kteří se 
na sbírce jakkoliv podíleli. 

Radim Hruška
Foto Charita Blansko

Chcete být SKLADNÍKEM / 
ŘIDIČEM ve firmě, která roste, 
je stabilní a zaměstnanci mají 
mzdu na svém účtu vždy včas?

Česká firma AGROAD s 25 
letou tradicí se sídlem v Kuřimi, 
hledá právě Vás.

Zabýváme se prodejem náhrad-
ních dílů na traktory a zeměděl-
skou techniku.

Řidič pro rozvoz zboží ČR, 
SK, PL.

Požadavky:
- spolehlivost, zodpovědnost, 

pečlivost
- aktivní řidič a držitel řidičské-

ho oprávnění skupiny B, praxe s 
řízením

- znalost náhradních dílů a pra-
xe s VZV výhodou

- aktivní přístup k práci
Nabízíme:
- hlavní pracovní poměr
-jednosměnná pracovní doba
- pravidelnou mzdu, diety
- firemní benefity
-měsíční prémie
- 13.plat
-věrnostní odměna
-náborový příspěvek 10.000kč
Své životopisy zasílejte na bal-

drmanova@agroad.cz

AUTODOPRAVA &

ODVOZ A DOVOZ MATERIÁLU
KONTEJNEROVÁ DOPRAVA
VÝKOPOVÉ PRÁCE
TERÉNNÍ ÚPRAVY

ZEMNÍ PRÁCE

702 641 128
732 870 860

KONTAKT NA 
INZERCI
telefon: 

774 408 399

MAS Boskovicko PLUS připravuje novou 
Strategii! 
Tento dokument pomůže určit, jakým směrem se bude vyvíjet finanční podpora z fondů EU 
v následujících letech 2021-2027 za pomocí Místní akční skupiny Boskovicko PLUS v širším regionu 
Boskovicka (Boskovicko, Lomnicko, Kunštátsko-Lysicko, Olešnicko, region Svitava a obec Brťov-
Jeneč).  

Každý z Vás má právo se k přípravě dokumentu vyjádřit. 
 

Pomozte našemu regionu vyjádřením svých potřeb… 
 

Vážení občané, 
VYPLŇTE prosím dotazník a VYHRAJTE… 

- pokud budete chtít, můžete být jeden z vylosovaných šťastlivců  
a vyhrát některou z věcných cen 

 
 

Vážení podnikatelé a zástupci neziskovek 
VYPLŇTE prosím relevantní dotazník 

a vyjádřete Váš názor 

 

DOTAZNÍKY VYPLNÍTE ONLINE NA WEBU: 
WWW.MASBOSKOVICKOPLUS.CZ 

(Realizace Strategie – Strategie 2021-2027 – Dotazník SCLLD) 
 
 

Prosíme o vyplnění nejpozději do 15. března 2021. 
 

Za Váš čas a vyplnění Vám děkují pracovníci kanceláře MAS Boskovicko PLUS 
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Blanenští fotbalisté mají před jarní 
částí šestici nováčků

BLANSKO� -� Defenzívu� Blans-
ka� posílí� téměř� dvoumetrový� stoper�
Zbrojovky�Brno�Jakub�Černín.�Rodák�
z� Ladné� se� v� letošní� sezóně� zapojil�
do� pěti� duelů� FORTUNA:LIGY,� ve�
kterých� si� zapsal� do� statistik� jednu�
asistenci�a�žlutou�kartu.�V�uplynulém�
ročníku� působil� Černín� půl� sezóny� v�
dresu�druholigové�Líšně�a�půl�sezóny�
ve� Zbrojovce.� V� devíti� utkáních�
vstřelil� jeden� gól� a� na� jeden� nahrál.�
Premiérový�start�v�první�lize�si�odbyl�v�
dresu�Zbrojovky�proti�pražské�Spartě.�
V�blanenském�dresu�bude�hostovat�do�
konce�letošního�ročníku.�
Záložní� řady� obohatí� velešovický�

rodák� Marek� Mach,� který� od� svých�
osmi� let� hájil� barvy� brněnské� Zbrojo-
vky.�Rok� 2021� je� pro� něj� ve� znamení�
prvního� přestupu� v� kariéře.� Mach� v�
uplynulé� sezóně� nakoukl� do� prvního�
týmu,� ale� primárně� působil� v� rezervě�

jihomoravského� celku.� Tam� v� divizní�
soutěži� nasázel� v� devíti� duelech� pět�
branek.�Do�Blanska�se�stěhuje�na�trvalý�
přestup�s�možností�zpětného�odkupu.
Třetím�do�party�z�brněnské�Zbrojo-

vky�je�devatenáctiletý�forvard�Claude�
Lhotecký.� Odchovanec� Brna� se� v� le-
tošním� ročníku� F:L� poprvé� podíval�
na� prvoligová� kolbiště� a� připsal� si�
tak�první�minutky�v�nejvyšší� soutěži.�
Podobně�jako�Mach�působil�především�
v� rezervě� Brna,� kde� v� letošním� roce�
nastřílel� tři� branky.� Stejně� jako� jeho�
spoluhráč� Jakub�Černín�bude�v�Blan-
sku� hostovat� do� konce� soutěžního�
ročníku.
Patrně� nejzajímavějším� jménem,�

které�pro�jaro�posílí�Blansko,�je�Tomáš�
Kepl.�Dvacetiletý� forvard�přichází�na�
hostování�z�prvoligové�Viktorie�Plzeň.�
V�jejím�mládežnickém�dresu�nastoupil�
i� do� UEFA� Youth� League,� kde� zaz-

namenal� tři� branky� (jednu�do� sítě�AS�
Řím,�dvě�do�sítě�CSKA�Moskva).�V�té�
samé� sezóně� (2018/2019)�navíc�nasál�
z� lavičky� i� atmosféru� Evropské� ligy,�
konkrétně� se� jednalo� o� dvojzápas� s�
Dinamem� Záhřeb.� Poslední� dva� roky�
trávil� především� ve� třetí� nejvyšší�
soutěži.� Jednou� nastoupil� i� do� F:NL.�
Letošní�sezónu�zahájil�v�dresu�rezervy�
Viktorie� a� v� osmi� duelech� si� připsal�
jednu�branku.�Ve�své�kariéře�se�něko-
likrát�objevil�v�mládežnické�reprezent-
aci�a�zahrál�si�i�na�Mistrovství�Evropy�
hráčů�do�devatenácti�let.
Brankoviště� Blanska� vyztuží� třiad-

vacetiletý� gólman� se� zkušeností� jak�
z� první,� tak� druhé� ligy� -� František�
Chmiel.� Ten� se� do� Blanska� přesou-
vá� z� ostravského�Baníku,� kde� zahájil�
zimní� přípravu.� Majitel� sedmi� startů�
v� nejvyšší� soutěži� by� měl� zvýšit�
konkurenci� na� postu� brankáře.� Ch-

miel�v�minulých�letech�hájil�kupříkla-
du� branku� druholigového� Třince,�
třetiligové� Odry� Petřkovice.� Rodák� z�
Českého�Těšína� bude� v�Blansku�hos-
tovat�do�konce�sezóny.
Prozatím�poslední�posilou�je�Kablan�

Davy� Ngoma,� pětadvacetiletý� křídel-
ník� původem� z� Francie� pronikl� do�
fotbalového� světa� ve� svém� rodišti� a�
zkoušel�fotbalové�štěstí�v�nižších�fran-
couzských� soutěžích.� Teď� se� pokusí�
prorazit� do� profesionálního� fotbalu� v�
dresu�Blanska.
„Ode� všech� zimních� posil� si� sli-

bujeme� zkvalitnění� kádru� a� zejména�
zvýšení� konkurence� na� jednotlivých�
postech.�Věříme,� že� se� nám� společně�
povede� prodat� naši� kvalitu� a� zaz-
namenat� na� jaře� herní� i� výsledkový�
úspěch,“�komentuje�příchody�do�kádru�
tiskový�mluvčí�klubu.�

 Kryštof Severa

Příprava stavby silnice 43 pokračuje
REGION� -� I� když� pandemická�

situace�nedovoluje�osobní�návštěvy�
a� větší� setkávání,� senátorka� Ja-
romíra� Vítková� nenechává� kolem�
silnice� 43� nic� náhodě� a� jedná� dál.�
Pokud�to�nelze�osobně,�jedná�v�této�
věci�on-line.
„Nejprve�jsme�měli�v�lednu�jednání�

online� k� aktualizaci� Technicko-eko-
nomické� studie� I/43� Svitávka-Staré�
Město,�které�dalo� impuls,�že� jsem�se�
rozhodla� oslovit� přímo� ministra� do-
pravy.� Jednala� jsem�začátkem�února,�
a� to�nejen� s�ministrem�dopravy�Kar-
lem� Havlíčkem,� ale� i� s� generálním�
ředitelem� ŘSD� ČR� Radkem�Mátlem�
a� ředitelem�odboru�strategie�MD�ČR�
Luďkem� Sosnou.�Apelovala� jsem� na�
pana� ministra,� jak� moc� je� pro� nás�
silnice� S(D)43� důležitá� a� potřebná.�
Ministr�přislíbil�podporu�v�urychlení�
některých� kroků.� Následovalo� jed-
nání�v�kanceláři�PK-Ossendorf�(zpra-
covatel� projektové� dokumentace)� a�
následují� postupně� jednotlivé� schůz-
ky�v�dotčených�obcích.�První�jednání�
se� uskutečnilo� se� zástupci� obcí� Lys-
ice,� Bořitov� a� Drnovice.� Byl� před-

ložen�konkrétní�rozsah�stavby�silnice�
43,�jeho�dopad�a�vztahy�na�dopravní,�
technickou� a� další� �infrastrukturu�
v� katastrech.� Současně� byla� před-
stavena� kompenzační� opatření.� Jed-

ná� se� o� polní� cesty,� které� zajišťují�
přístup� na� pozemky,� jejich� doplnění�
a� náhrada� za� zrušené.� Dále� výsadba�
nových� stromů� za� pokácené,� vznik�
nových� vodních� prvků,� úprava� koryt�

některých� vodotečí� s� cílem� vytvořit�
biocentra� a� biokoridory.� Na� všech�
setkáních� byla� několikahodinová�
diskuze� a� bude� následovat� v� jed-
notlivých� obcích.� Jednání� se� v� rám-
ci� mých� časových� možností� ráda�
zúčastňuji,� abych� mohla� popřípadě�
obcím�pomoci.�Projektanti� i�zástupci�
investora� hledají� pro� obce� optimální�
řešení,�která�mohou�i�zlepšit�stávající�
stav� životního� prostředí.� Uvedená�
jednání� probíhají� souběžně� s� jed-
náním� centrální� komise�Ministerstva�
dopravy.�V�úseku�Bořitov-Svitávka�se�
letos�budou�dokončovat�práce�pro�in-
ženýrskou�činnost�a�dále�se�bude�řešit�
územní� řízení.� Co� se� týče� jižní� části�
a� okolí� Brna� –� zde� byla� přislíbena�
vstřícnost� v� nadstandardním� řešení,�
aby� to� co� nejméně� negativně� dopad-
lo� na� občany,� což� znamená� varianty�
tunelů,� podzemního� vedení� dané� sil-
nice,� protihluková�opatření� a� podob-
ně.�Harmonogram�prací�se�naplňuje�a�
možná� se� i� urychlí.�To� bych� si� přála�
stejně� jako� všichni,� kdo� jezdíme� po�
I/43,“�sdělila�senátorka�Jaromíra�Vít-
ková.�� Barbora Palánová

Senátoři diskutovali o Národní sportovní agentuře
REGION -�Senátory�zajímá�aktuál-

ní� situace� v� Národní� sportovní� agen-
tuře.�„Vzhledem�k�tomu,�že�se�v�pos-
lední� době� objevují� informace,� které�
nás� znepokojily,� dala� jsem�podnět� na�
svolání�Podvýboru�pro�sport�v�Senátu,�
abychom� se� mohli� předsedy� Národ-
ní� sportovní� agentury� přímo� zeptat�
na� vysvětlení� například� toho,� proč�
si� agentura� najímá� firmu� na� kontrolu�
dotací�nebo�proč�jsou�kráceny�klubům�
dotace,� když� v� Programech� Covid�
bylo�vyčerpáno�necelých�200�milionů�
z�celkové�alokace�1�miliardy,“�sděluje�
senátorka�Vítková
Podvýbor�pro�sport�se�sešel�v�Senátu�

16.�2.�2021,�kde�byl�přítomen�předse-
da�Národní� sportovní� agentury�Milan�
Hnilička.

„Senát� v� roce� 2019� odmítl� zřízení�
Národní� sportovní� agentury,� vadilo�
nám� právě� to,� že� předseda� má� velké�
kompetence.�Byli�jsme�sněmovnou�pře-
hlasováni�a�dnes�vidím,�jak�velký�je�to�
problém.�Agentura� si� najímá�firmu� na�
kontrolu�dotací�a�není�jasné�personální�
obsazení� zaměstnanců� a� kdo� co� dělá.�
Navrhla� jsem� usnesení,� kde� žádáme�
o� předložení� výroční� zprávy� a� účetní�
závěrky�za�rok�2020�a�přehled�veškeré�
činnosti� agentury,� kterou� vykonává,�
dále�předložení�návrhu�rozpočtu�na�rok�
2021.�Opakovaně�požadujeme�zpraco-
vat� a� schválit� pravidla� pro� amatérské�
sportování,�a�to�jak�ve�venkovních,�tak�i�
vnitřních�sportovištích�v�době�covidové�
krize,“�sdělila�senátorka�Vítková.�

 Barbora Palánová

Jaromíra Vítková: Zahrádkáři chtějí svůj zákon
REGION� -� Na� Výboru� pro�

vzdělávání,� vědu,� kulturu,� lidská� prá-
va�a�petice�v�Senátu�byla�představena�
Petice� pro� přijetí� Zákona� o� podpoře�
zahrádkářské� činnosti� (Zahrádkářský�
zákon).�Pod�petici�se�podepsalo�celkem�
23�216�občanů.�Veřejné�slyšení�k�petici�
proběhlo�15.�2.�2021�v�Senátu.
„Petice� mi� byla� přidělena� ke�

zpravodajování� v� rámci� školského�
výboru.� Začátkem� ledna� jsem� měla�
jednání� se� zástupci� Základní� organi-
zace� ČZS� Boskovice,� kde� jsme� hov-

ořili� o� petici� i� o� samotném� návrhu�
zahrádkářského� zákona.� Petice� má�
více� jak� 10� 000� podpisů,� proto� její�
projednání� bude� zařazeno� na� plénum�
Senátu.� Historie� zahrádkaření� sahá� až�
do� roku� 1917,� kdy� byl� založen� první�
svaz� a� aktivita� zahrádkaření� přetrvala�
až� dodnes.� V� době� socialismu� se� sta-
lo� zahrádkaření� fenoménem� a� lidé� se�
sdružovali� do� svazu,� nejen� aby� si� vy-
plnili� volný�čas,� ale� také�aby� se� záso-
bili,� protože� ovoce� a� zelenina� nebyla�
k� dostání� tak� jako� dnes.� Následně� se�

objevovaly�problémy�s�pozemky,�které�
byly� v�minulosti� zabírány,� stejně� jako�
pozemky� do� družstev.� To� se� již� dnes�
neděje,“�sděluje�senátorka�Vítková.
Na�veřejném�slyšení�petici�představil�

předseda� Českého� zahrádkářského�
svazu�Stanislav�Kozlík�a�člen�petičního�
výboru� Pavel� Rus.� Dále� vystoupil�
zástupce�předkladatelů�zákona�poslan-
ec�Adam�Kalous,� zástupce�Ministerst-
va�zemědělství,�Ministerstva�životního�
prostředí,�Svazu�měst�a�obcí�ČR,�Stát-
ního� pozemkového� úřadu� a� odborní-

ci� z�Akademie� věd.� Zahrádkaření� má�
velkou� historii� a� také� velkou� oblibu,�
více� než� 38� %� občanů� uvádí� zahrád-
kaření� jako� svoji� zájmovou� činnost,� a�
to�nejen�na�vesnicích,�ale� také�ve�vel-
koměstech.
Projednání� petice� bude� zařazeno�

pravděpodobně� na� březnové� zasedání�
Senátu.� Senátorka� Jaromíra� Vítková�
bude� současně� zpravodajkou� samot-
ného�Zahrádkářského� zákona� ve� Stálé�
komisi�Senátu�pro�rozvoj�venkova.�

 Barbora Palánová

Tomáš Machálek 
hráčem Blanska

BLANSKO� -� Kádr� Blanska� se� rozšířil� o� další�
zimní� posilu.� Z� nedalekého� Brna,� konkrétně� z�
Líšně,� se� do� dresu� nováčka� druhé� ligy� stěhuje�
třicetiletý� útočník� Tomáš� Machálek.� Autor� pěti�
loňských�branek�trénuje�s�Blanskem�už�dva�týdny�a�
klub�již�dotáhl�veškeré�administrativní�záležitosti.

Tomáš�Machálek�je�členem�fotbalové�rodiny.�Jeho�
otcem�je�Miloslav�Machálek,�jenž�ještě�na�podzim�
vedl�prvoligovou�Zbrojovku�Brno,�se�kterou�v�létě�
vybojoval�postup.�Jeho�bratr,�Jan�Machálek,�je�zase�
profesionálním�rozhodčím,�který�rozhoduje�utkání�
na�prvoligových�trávnících.
Posledních� pět� sezón� oblékal� vytáhlý� útočník�

barvy�brněnské�Líšně,�se�kterou�zažil�nejpovedeně-
jší� roky�kariéry,�včetně�postupu�do�druhé�nejvyšší�
soutěže.� Předtím� oblékal� dres� Opavy,� kde� získal�

první�druholigové�zkušenosti.�Právě�v�dresu�Opavy�
se�dočkal�i�první�branky�ve�druhé�lize.
V�podzimní� části� letošní�F:NL� si� v� dresu�Líšně�

připsal� 13� startů,� ve� kterých� nasbíral� dvě� gólové�
asistence� a� dvě� žluté� karty.�Nutno� podotknout,� že�
během� 13� zápasů� odehrál� průměrně� necelých� 40�
minut.�Větší�porci�dostával�v�předchozím�ročníku,�
kdy� odehrál� 30� duelů,� ve� kterých� se� prosadil� pět-
krát.�Nyní�bude�oblékat�blanenské�barvy.�

 Kryštof Severa

Posilou Blanska se stává také Martin Vlachovský
BLANSKO� -�První�zimní�posilou�Blans-

ka� se� stal� ofenzivní� středopolař� Martin�
Vlachovský,� který� bude� v� jihomoravském�
celku� hostovat� z� prvoligové�Karviné.�Dva-
cetiletý�hráč�přichází�na�hostování�do�konce�
soutěžního�ročníku.
Dvacetiletý� útočný� univerzál� rozšíří�

ofenzivní� fázi� blanenských� fotbalistů.�
�Odchovanec� karvinského� fotbalu� působil� na�
podzim�převážně�v�béčku�moravskoslezského�
celku,�kde�v�divizi�F�nasázel�šest�branek�v�de-
seti�utkáních�a�vysloužil�si�i�premiéru�v�áčku�
a�krátkou�minutáž�ve�FORTUNA:LIZE.
„S� agentem� jsme� usilovali� o� hostování�

ve� druhé� lize.� Po� prvním� týdnu� v� Karviné�
mi� volal� agent� a� po� víkendu� jsem� se� hlásil�
v�Blansku�na�zkoušku.�Jsem�nadšený,�že�to�
dobře�dopadlo,“�objasňuje�svůj�transfer�Vla-
chovský.
Vlachovského� určitě� může� těšit,� že�

problémem� Blanska� bylo� na� jaře� zejména�
střílení� branek,� tedy� jeho� silná� stránka.�
„Věřím,� že� se�mi� v� novém� působišti� bude�
dařit.� Udělám� vše� pro� to,� abych� pomohl�
týmu� dávat� více� branek� a� také� hrát� atrak-
tivní� fotbal,“� dodává� první� zimní� posila�
Blanska.� Kryštof Severa
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V boskovické 
Panoramě se 
ztratilo Srdce

BOSKOVICE - Kulturní zařízení 
města Boskovice se přidalo k jiným 
volnočasovým organizacím a v při-
pravilo také pátrací hru pro děti a hra-
vé dospělé, ve které se nejenom luští 
různé tajenky, ale také se dozví něco 
z historie budov a staveb, ve kterých 
se před kovidovou nákazou pořádaly 
různé kulturní akce. 

Trasa vede od kina Panorama k bu-
dově sokolovny. Po splnění několika 
úkolů se účastníci akce přesunou ke 
Knihovně, která se nachází v budo-
vě bývalého Okresního úřadu. Cesta 
dál vede k „lidušce“ na jejíž střeše se 
nachází místní hvězdárna. Všechny 
úkoly jsou umístěny ve výši očí na 
vstupech nebo oknech. Od hvězdárny 
už čeká jen přesun ke skleníku a areá-
lu letního kina. 

Poslední úkol zájemce zavede na 
tajné místo, které není zaznamenáno 
na mapě, kde najdou ztracené srdce 
promítačky. K plnění úkolů je třeba 
jen papír a tužka. Hra potrvá do kon-
ce dubna nebo rozvolnění vládních 
omezení z důvodu kovidové nákazy. 

 (mš, zpr)

Mimořádné sněhové podmínky začátkem února umožnily boskovických turistům uskutečnit „malý sen“ projet Pustý 
a Suchý žleb na běžkách. Krásné vyjížďky za dodržování podmínek nouzového stavu se zúčastnilo dvanáct turistů a So-
kolů z Boskovic a Blanska.  Foto Jaroslav Oldřich

PŘÍJEM 
INZERCE

774 408 399
radim@bbnsro.info

MINERVA BOSKOVICE, a.s.,
výrobce průmyslových šicích strojů, 

hledá zaměstnance na volné pracovní pozice:

Brusič BB (bezhroté broušení)
Dvousměnný provoz | Vyučen ve strojírenském oboru

Seřizovač a obsluha CNC 
Třísměnný provoz | Vyučen ve strojírenském oboru | Praxe alespoň 2 roky

Dělník v lakovně – broušení, tmelení  
Dvousměnný provoz | Vyučen

Montážní dělník 
Pouze ranní směna | Vyučen | Manuální zručnost

Zámečník - mechanik
Pouze ranní směna | Vyučen | Manuální zručnost

Předpokládaný nástup dle dohody.
Bližší informace poskytneme při osobní návštěvě na personálním oddělení nebo na těchto kontaktech:  
Tel.: 516 494 158, e-mail: prichystalf@minerva-boskovice.com 

Svoji žádost se strukturovaným životopisem můžete zaslat na adresu:

   MINERVA BOSKOVICE, a.s. 
   Ing. František Přichystal 
   personální oddělení 
   Sokolská 1318/60
   680 01  Boskovice

Požadujeme:
 Zodpovědnost
 Samostatnost
 Ochotu učit se novým věcem

Nabízíme: 
 Zázemí tradičního zaměstnavatele v regionu
 Zajímavou a samostatnou práci 
        s odpovídajícím finančním ohodnocením
 Možnost seberealizace a vzdělávání
 Perspektivní zaměstnání
 Zaměstnanecké výhody:
 - týden dovolené navíc
 - závodní stravování
 - příspěvek na penzijní připojištění
 - mimořádné odměny


